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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Cegléd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2023. január 26-án megtartott, 10 

órakor kezdődő nyilvános ülésén. 

 

Az ülés helye: Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatal díszterme (2700 Cegléd, Kossuth tér 1.). 

 

Jelen vannak: Dr. Csáky András polgármester, Hegedűs Ágota alpolgármester, Dr. Czinege Imre, 

Fehér István, Dr. Ferenczi Norbert, Földi Áron, Imregi Tibor, Ifj. Károly Ferenc, Klément György, 

Kónya Ágnes, László Ágnes, Magyar Károly, Rimóczi Gábor és Takátsné Györe Anett képviselők.  

 

Távolmaradását jelezte: Tarr Felicián képviselő.  

 

Tanácskozási joggal jelen van: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző, Dr. Szoboszlay Árpádné 

aljegyző, Dr. Gujka Attila irodavezető, Sipos Nikoletta irodavezető, Jáger Mária irodavezető, Mádi 

Csaba irodavezető, valamint a napirendi pontok meghívottjai és a gazdasági társaságok ügyvezetői 

a jelenléti ív szerint.  

 

Meghívottként jelen van: Váróczi Péter hivatalvezető-helyettes, Ceglédi Járási Hivatal.  

 

Jegyzőkönyvvezetők: Horváthné Gál Tünde és Irházyné Sipos Ágnes. 

 

Dr. Csáky András polgármester úr köszönti a Képviselő-testület tagjait, a megjelenteket. 

Tájékoztatja a jelenlévőket, hogy Pest Vármegye Rendőr-főkapitányság vezetője, Dr. Nagy László 

dandártábornok úr arról tájékoztatta, hogy Török Csaba r. ezredes urat február 1-jével a Nagykőrösi 

Rendőrkapitányság élére nevezte ki. Török Csaba rendőri pályafutását 1996-ban Cegléden kezdte, 

majd a PMRFK Közlekedésrendészeti Osztályára került, onnan 2012. május 1-jével nevezték ki a 

Ceglédi Rendőrkapitányság élére. Egy korábbi interjú címében olvashatták, akkor még 

alezredesként azt nyilatkozta kapitány úr, hogy azt a feladatot kapta az akkori megyei kapitánytól, 

hogy igyekezzen visszaszerezni Cegléd lakosságának megkopott bizalmát. Visszatekintve az 

elmúlt időszakra, elmondhatja, hisz minden évben tárgyalja a Képviselő-testület a rendőrség 

beszámolóját, egy keresztmetszetet kapnak, különböző statisztikai adatokat arról, hogy milyen 

szakmai tevékenységet végez a rendőrség. Ennek alapján elmondható, hogy ez a bizalom megvan, 

sikerült visszaszereznie kapitány úrnak, illetve munkatársainak, a rendőrségnek. Köszönik ezt. 

Nem marad elsejétől üres a kapitányi szék, hiszen Bori Zoltán r. alezredes urat nevezik ki a Ceglédi 

Rendőrkapitányság élére. A mérce magas, a színvonalat tartani, illetve fokozni nem lesz kis feladat. 

Ezredes úrnak ugyanilyen sikeres tevékenységet kíván az új munkahelyen, civil életében 

egészséget és boldogságot. 

 

Török Csaba r. ezredes: jó néhányszor számolt már be itt a rendőrkapitányság munkájáról. Az 

életében is hosszú idő ez a 10 év. 52 éves lett. Rendőri pályájában ez egy kihívásokkal teli időszak 

volt. Amikor ezt a munkát elvállalta, és az akkori főkapitány kinevezte, tartott attól, hogy mennyire 

fog tudni helyt állni, hiszen ceglédi lakosként tudta jól, milyen kihívásokkal jár ez a munka. 

Szeretné kiemelni, hogy alapvetően a feladata az volt, hogy a közösséget, ahol dolgozik, sikerüljön 

összekovácsolni, és megértetni minden kollégával, hogy a rendőri munka egy hivatás, szolgálni 

kell az embereket. Úgy véli, ebben szépen tudtak előre lépni, szakmailag jelenleg a Ceglédi 

Rendőrkapitányságot Pest vármegyén belül kiválóan értékelik. Az elmúlt év végén az ORFK a  
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Pest megyében működő 13 rendőrkapitányság közül szakmai elismerést egyedül a Ceglédi 

Rendőrkapitányságnak küldött. Ez mind ennek a közösségnek az eredménye. Bízik abban, hogy az 

új kapitánnyal, új elképzeléssel, újult erővel, elhivatottsággal, motiváltan fogják ezt a munkát 

tovább vinni és rászolgálnak arra, hogy a kapitányság a továbbiakban is biztosítja az itt élő emberek 

számára az elvárt közbiztonságot. Köszöni a testület évről-évre nyújtott támogatását, mely 

támogatások azt szolgálták, hogy akár gépkocsi beszerzésekkel, egyebekkel tudták az itt élők 

közbiztonságát garantálni. Jó egészséget, sok sikert kíván a város vezetéséhez, kívánja, hogy a 

rendőrséggel megmaradjon a pozitív, előremutató kapcsolat, segítsék a kapitányság munkáját.  

 

Dr. Csáky András: megköszöni kapitány úr szavait. Szeretettel köszöntik az új kapitány urat is. 

Ezúton biztosítja alezredes urat, hogy mind személyében, mind a testület vezetőjeként minden 

támogatást megadnak ahhoz, hogy hatékonyan tudjanak működni. 

 

Bejelenti, hogy határozatképesség megállapítása következik.  

 

A Czigle frakció képviselői elhagyják a termet.  

 

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 9 fővel jelen van, határozatképesen kezdi meg munkáját. 

Az ülésről távolmaradását jelezte Tarr Felicián képviselő úr, távolléte igazolt.  

 

Dr. Csáky András: bejelenti, hogy Széchenyi Márton bizottsági tag eskütétele következik. Megkéri 

a megválasztott bizottsági tagot, hogy a Képviselő-testület előtt tegye le az esküt. Megkéri a 

jelenlévőket, hogy az eskütétel idejére álljanak fel. Az eskü szövegét előolvassa. 

 

Széchenyi Márton bizottsági tag esküjét leteszi: „Én, Széchenyi Márton becsületemre és 

lelkiismeretemre fogadom, hogy Magyarországhoz és annak Alaptörvényéhez hű leszek; 

jogszabályait megtartom és másokkal is megtartatom; bizottsági tag tisztségemből eredő 

feladataimat Cegléd fejlődésének előmozdítása érdekében lelkiismeretesen teljesítem, tisztségemet 

a magyar nemzet javára gyakorlom. Isten engem úgy segéljen.” 

 

A bizottsági tag aláírja az esküokmányt.  

A Czigle frakció képviselői visszatérnek a terembe.  

 

Dr. Csáky András: a Képviselő-testület 14 fővel folytatja munkáját.  

 

Az előzetesen kiküldött napirendi pontokkal kapcsolatban módosítást tesz. Javaslat érkezett arra, 

hogy az ülést a zárt ülés napirendjeinek megtárgyalásával kezdjék, tekintettel egy meghallgatásra, 

hogy a rendőrség a nap folyamán tudja folytatni munkáját.  

Javaslat érkezett arra is, hogy az eredetileg 15. napirendi pontként jelzett „A Hit Gyülekezete 

fenntartói szándéka” c. előterjesztést az nyilvános ülés első napirendi pontjaként tárgyalja a 

testület.  

A napirendek számozása ennek megfelelően változik.  

 

Fehér István: javasolják, hogy a „A Hit Gyülekezete fenntartói szándéka” c. előterjesztést és a 

„Pályázat a Ceglédi Hírmondó felelős kiadói feladataira” c. előterjesztést vegyék le napirendről.  
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Dr. Ferenczi Norbert: mivel kérelem érkezett be az óvoda átadása tárgyában, ezért nem járnak el 

jogszabályszerűen, ha azt a napirendet leveszik, ez biztos. Kötelező megtárgyalni a napirendet. 

Kifejezetten nem javasolja, hogy így járjanak el. 

 

Fehér István: feltételezte, hogy így fog történni, ennek ellenére (és más indokokat is fel lehetne 

sorolni) kitart azon javaslata mellett, hogy vegyék le. A testület jogköre ezt megszavazni vagy 

elutasítani.  

 

Dr. Csáky András: egyértelmű, hogy más jogszabályi lehetőség nincs, tárgyalni kell a dologról.  

 

Szavazásra bocsátja az eredetileg 15. napirendként kiküldött előterjesztés levételét a napirendek 

közül. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 5 igen és 9 nem szavazattal nem fogadta el a 

javaslatot.  

 
# 7224 

Dr. Czinege Imre Igen 
Fehér István Igen 

Földi Áron Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Nem 

Dr. Ferenczi Norbert Nem 
Hegedűs Ágota Nem 

Imregi Tibor Nem 

ifj. Károly Ferenc Nem 
Klément György Nem 

Kónya Ágnes Nem 

Rimóczi Gábor Nem 
Takátsné Györe Anett Nem 

Tarr Felicián Távol 

 

 

Szavazásra bocsátja az eredetileg 16. napirendként kiküldött előterjesztés levételét a napirendek 

közül. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 6 igen és 8 nem szavazattal nem fogadta el a 

javaslatot.  

 
# 7225 

Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
Fehér István Igen 

Földi Áron Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Nem 

Hegedűs Ágota Nem 
Imregi Tibor Nem 

ifj. Károly Ferenc Nem 

Klément György Nem 
Kónya Ágnes Nem 

Rimóczi Gábor Nem 

Takátsné Györe Anett Nem 
Tarr Felicián Távol 

 

 

Az ülés napirendi pontjaival kapcsolatban további javaslat nem volt, hozzászólás nem hangzott el, 

így szavazásra bocsátja az ülés napirendi pontjait, az általa javasolt módosításokkal. Megállapítja, 

hogy azt a Képviselő-testület 9 igen és 4 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadta.  
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ZÁRT: 

 

1.) Javaslat rendőrségi körzeti megbízott kinevezésének véleményezéséhez 

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető 

 

2.) Az önkormányzat tulajdonában lévő közhasznú gazdasági társaságok ügyvezetőinek 

javadalmazása 

Szakmai előterjesztő: Halasi Judit főtanácsos 

 

3.) Toldy Ferenc Kórház és Rendelőintézet közérdekből bérbe adott lakásigénye 

 

4.) Ceglédi Táncsics Mihály Általános Iskola közérdekből bérbe adott lakásigénye 

Szakmai előterjesztő a 23-24. napirendeknél: Mótyán Krisztián ügyvezető 

Előterjesztő az 1-4. napirendeknél: Dr. Csáky András polgármester 

 

5.) Egyebek 

 

NYILVÁNOS: 

 

6.) A Hit Gyülekezete fenntartói szándéka 

Szakmai előterjesztő: Hegedűs Ágota alpolgármester 

 

7.) Az energiahatékonysági menedzsmentterv végrehajtására vonatkozó cselekvési terv 

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető 

 

8.) Bölcsődék nyári nyitva és zárva tartása; Bölcsődék Napja 

Szakmai előterjesztő: Turcsik Tímea Judit intézményvezető 

 

9.) Az önkormányzat tulajdonában lévő közhasznú gazdasági társaságok ügyvezetőinek 

javadalmazása 

Szakmai előterjesztő: Halasi Judit főtanácsos 

 

10.) Cegléd belterület 74 hrsz-ú ingatlan tulajdonba vétele 

 

11.) Gázfogyasztás csökkentése 

 

12.) Tájékoztató interpelláció tárgyában lefolytatott vizsgálatról – Szent Imre herceg utca 

 

13.) A közterületek használatának rendjéről és feltételeiről szóló rendelet módosítása - Rendelet 

Szakmai előterjesztő a 10-13. napirendeknél: Dr. Gujka Attila irodavezető 

 

14.) Pályázati támogatási keretek felhasználásának szabályairól szóló önkormányzati rendelet 

felülvizsgálata - Rendelet 

Szakmai előterjesztő: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 
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15.) A szociális vetítési alap bevezetésével kapcsolatos jogharmonizáció – önkormányzati 

rendeletek módosítása – Rendelet 

Szakmai előterjesztő: Dr. Szoboszlay Árpádné aljegyző 

 

16.) Cegléd, Ugyer 073/4. hrsz. ingatlan hasznosítása 

 

17.) Nem lakás céljára szolgáló helyiségek közérdekű célú felhasználása 2023-ban lejáró bérleti 

szerződések esetén  

 

18.) Hozzájárulás 2023-ban üresen álló nem lakás céljára szolgáló helyiségek nyílt pályázati úton 

történő hasznosításához 

 

19.) Cegléd Alkotmány u. 11. szám alatti irodaház „B” épület 4.,5., és 6. számú irodák bérleti 

szerződésének határozatlan időre történő meghosszabbítása 

Szakmai előterjesztő a 16-19. napirendeknél: Mótyán Krisztián ügyvezető 

 

20.) FOUR FOR DENT Kft. - feladat-ellátási szerződésének módosítása 

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

 

21.) Pályázat a Ceglédi Hírmondó felelős kiadói feladataira  

Előterjesztő a 6-21. napirendeknél: Dr. Csáky András polgármester 

 

22.) Beszámoló Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatal 2022. évi működéséről 

Szakmai előterjesztők: a KÖH irodavezetői 

Előterjesztő: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

 

23.) Beszámoló a Képviselő-testület határozatainak végrehajtásáról 

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

 

24.) Egyebek 

Mozgáskorlátozott személyek számára szolgáló parkolóhely kijelölése a Kossuth F. utca 

51. sz. előtt 
Előterjesztő: Rimóczi Gábor önkormányzati képviselő 

 

25.) Kérdések, interpellációk 
 
# 7226 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Dr. Czinege Imre Nem 

Fehér István Nem 
László Ágnes Nem 

Magyar Károly Nem 

Földi Áron Tart. 
Tarr Felicián Távol 
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Dr. Csáky András: megkéri a meghívottakat, hogy a zárt ülés idejére hagyják el az üléstermet. 

 

 

A Képviselő-testület zárt ülésen folytatta a munkáját 10:13 perctől kezdődően.   

 

A Képviselő-testület nyilvános ülése 10:38 perckor folytatódott.  

 

Dr. Csáky András: megállapítja, hogy a Képviselő-testület 14 fővel folytatja munkáját. 

 

 

 

6.) NAPIREND: A Hit Gyülekezete fenntartói szándéka 

Szakmai előterjesztő: Hegedűs Ágota alpolgármester 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

 Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1. sz. melléklete. 

 

Hegedűs Ágota alpolgármester: Dr. Németh Tibor, a Hit Gyülekezete jogásza megkereste és azzal 

a kéréssel fordult felé, hogy a határozati javaslatban szereplő „Hit Gyülekezetét” módosítsák „Hit 

Gyülekezete Oktatási Főigazgatóság” megnevezésre.  

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést mind a négy állandó bizottság megtárgyalta javasolják az 

előterjesztett B/I és B/II határozati javaslatok elfogadását a Képviselő-testületnek. Előterjesztőként 

az A határozati javaslatot kívánja először megszavaztatni, amely szerint nem adják át a fenntartói 

jogot.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: a bizottságok egyhangúan a B határozati javaslatot támogatták. A Jogi, 

Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság elnökeként kötelessége, hogy szóljon ezért. A bizottsági jogi 

kifogást nem emelt, de egyéb bizottságok sem, így azt kéri, a B javaslatról szavazzanak, hiszen a 

bizottságok által képviselt álláspontról kell először szavaztatni tudomása szerint. 

 

Dr. Csáky András: egyhangúságról nem beszélhetnek. 

 

Fehér István: az A határozati javaslatot támogatja. Néhány kérdése és észrevétele merült fel az 

üggyel kapcsolatban. Úgy érzi, egy bizonyos színjáték részesei most, és a Gazdasági Bizottság 

ülésén is ez történt. Meg van győződve arról, hogy a háttérben különböző alkuk zajlottak, most 

csak formát adnak ennek azzal, hogy szavaznak. Kérdés, hogy erre az elhatározásra pártutasításra 

vagy meggyőződésből jutottak azok, akik a bizottsági üléseken igennel szavaztak. Azt feltételezték, 

hogy az iskola átadásakor központi átadás volt, hogy ez így történjék, ezért meglepődve 

tapasztalták azt, hogy most már az óvoda is sorra került, mint átadási lehetőség. Elképzelhetetlen, 

hogy a 9 képviselő asszony és úr a választók nyomására, ösztönzésére szavaznának erről a dologról 

ilyen formában. Ez egy bizonyos mértékig vagy fizetség az eddigi együttműködésért, vagy már az 

önkormányzati választásra készülnek, a szavazóbázis erősítésére.  

Ha létesítményt akarnak építeni, rengeteg hely van az Ugyerban, de a város más területén is. De 

van egy magyar mondás, nem idézi szó szerint, de úgy szól, hogy „kész …. meleg málé” – ezt 

kapták, amikor az iskolát átadták, most az óvodánál is ez a helyzet. A másik variáció, hogy a 
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többség szabadulni akar attól a költségtől, ami egy óvoda fenntartását jelenti. És ez a legjobb 

módja, hogy átadják, onnantól nincs bajuk vele. Gyanúja az, hogy lehet, hogy ez az igény 

folytatódik. A jövő héten már az új óvoda, az épülő bölcsőde átadására vonatkozó igény jön majd. 

Vagy a gimnázium, amit most újítanak fel, hiszen most már ragyogó állapotba kerül. Miért ne 

lehetne ezeket is átadni, ha a többség úgy dönt?  

Sokat tudna beszélni ezekről az ügyekről, hajlamos is rá, de most nem teszi ezt meg.  

Ha a többség megszavazza ezt az elképzelést (ahogyan az feltételezhető, hiszen a bizottsági 

üléseken ez érezhető volt), büszkén beírhatják a ciklus eredményei közé, hogy ők átadták ezeket a 

létesítményeket. Nem hiszi, hogy a város lakossága méltányolná ezeket a döntéseket. Ezért ők nem 

fogják megszavazni ezt az átadást.  

 

Takátsné Györe Anett: képviselő úr egészen messzire ment a következtetéseivel. Úgy látja, 

dübörög a kampány. Nem tudja, méltó-e ilyen lavinákat és következtetéseket, pletykákat elindítani, 

ahogy képviselő úr teszi, csupán kampányszerűen. Nem is érdemel ez több szót.  

Az átvevőt meghallgathatnák-e, felkérhetnék-e, hogy ő maga mondja el, miért is szeretné átvenni 

üzemeltetésbe az óvodát?  

 

Dr. Csáky András: a képviselők megkapták Horváth András főigazgató úr levelét, nem hiszi, hogy 

annál több kell, de ha kérik, a jelenlévők hozzászólhatnak.  

 

Földi Áron (ügyrend): kérdést szeretne feltenni. Három aspektusból kell tekinteni ezt a kérdést. 

Talán ilyen esetben az egyik legfontosabb a lelkiismereti kérdés. Mindenkinek van egy világnézete, 

ezen belül is felekezetekhez tartoznak, ki hogyan ítéli meg az egyházat. Ő maga pozitívan ítéli meg 

az egyházat.  

A másik egy praktikussági szempont. Hogyan alakulnak a beiratkozási körzetek? Mindenképpen 

az lenne a javaslat, hogy aki oda jelentkezik, akár ideológiától mentesen is megtehesse ezt.  

A harmadik, amit a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság ülésén is említett, egy gazdasági kérdés. Az 

épület az önkormányzat tulajdona marad, de a fenntartó vállal felújítást, karbantartást, stb, és ezzel 

az önkormányzatról terhet vesznek le.  

Ezt a három kérdést kell alaposan végiggondolni. Mivel ez egy lelkiismereti szavazás is egyben, 

úgy véli, egyik frakciót sem kényszeríti semmi arra, hogy hogyan szavazzon.  

 

Dr. Csáky András: javasolja, hallgassák meg a képviselők hozzászólásait, és a felmerülő kérdéseket 

ezután meg lehet válaszolni. 

 

Kónya Ágnes: először is Fehér István képviselő úrhoz szól. Úgy gondolja, ez a gyűlöletkeltés és 

uszítás, amit itt néhány mondatban elmondott a képviselő úr, párját ritkítja, még akkor is, ha 

kampányra készülnek. Úgy gondolja, ezt senkinek sem lehetne megengedni magának itt.  

Amikor az iskolát átadták, láttak egy felmérést a szülői értekezletekről arról, hogy ezt hány szülő 

kérte. Abban az esetben hatalmas számokat láttak, 90% feletti támogatottság volt a szülők részéről, 

és nagyon nagy részvételt a szülői értekezleten. Ebben az esetben ez hogyan áll? Ha volt, milyen 

eredménye volt? Volt-e valamilyen tiltakozás ez ellen az ott élők részéről? 

 

Dr. Ferenczi Norbert: szintén a jelenlévő fenntartójelölthöz szeretne kérdést intézni, főleg az iskola 

fenntartásának tapasztalataival kapcsolatban. Ha itt problémák adódtak volna, és lakossági 

panaszok merültek volna fel, valóban el kellene gondolkodni azon, hogy a bizottságok által javasolt 

B verzióról (tehát az átadásról) szavazzanak-e, vagy ne döntsenek az átadás mellett. Hozzá 
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lakossági panasz azért, mert egyházhoz kötődő igazgatóság tartja fenn az ugyeri iskolát, nem 

érkezett. Nem tudja, a képviselő kollégák hogy vannak ezzel, mik a tapasztalataik, de ilyen kifogás, 

panasz nem érkezett hozzájuk, a városban újságcikk, közösségi média bejegyzésről sem tud ezzel 

kapcsolatban. Nem korbácsolta fel az indulatokat egyáltalán az, hogy az iskolát átadták.  

Kérdezi a fenntartót, milyenek a nevelési tapasztalataik, hogyan érvényesül az új fenntartó az 

iskolában és milyen értékeket tapasztalnak, amiket sikerült átadni, hogyan tudják jobban 

fenntartani az iskolát, és hogyan tudják majd jobban fenntartani az óvodát majd, mint az 

önkormányzat? Erről kell dönteni, hogy a leendő fenntartó miért jobb, mint az önkormányzat.  

 

Rimóczi Gábor: képviselő úrnak válaszolva elmondja, neki magának, illetve a Táncsics Iskolának 

nagyon jó a kapcsolata Rácz Tibor igazgató úrral. Több diákjuk is folytatott ott tanulmányokat, 

átment hozzájuk, viszont egyetlen olyan diákot sem vett fel a Táncsicsba, aki azt mondta, hogy 

nem vették fel az Ugyeri Iskolába. Úgy gondolja tehát, hogy jól működik az iskola.  

 

Fehér István: polgármester úr rábeszélte, hogy mégis szóljon most. Köszöni a hozzászólók elismerő 

szavait, elismerésnek veszi azt, ha valaki azt mondja rá, hogy párját ritkító hozzászólása volt. 

Büszke erre a cselekedetére. Vállalja a nyilvánosság és bárki előtt, nem érzi sértve magát ezzel. 

Köszöni az elismerést.  

Hogy az ott lakók nyilatkoznak vagy sem, azzal belementek a részletekbe. Az ott lakók nagyobb 

részének nincs sok választási lehetősége, nincs arra módjuk az ott lakóknak, hogy akár szabad 

iskolát vagy óvodát válasszanak, egyrészt az életszínvonaluk, életmódjuk, stb. miatt nem tudnak 

olyan lehetőségeket adni a gyermekeiknek, mint más területen élők.  

Volt arról szó, hogy érkezett-e panasz. Érkezett panasz, de nem akarta ezt felsorolni, röviden kívánt 

hozzászólni, mivel megszólították, el is mondhatja ezt. Nem szeretne nehéz helyzetbe hozni senkit. 

Hogy jobban működtetik-e az iskolát vagy sem: feltételezi, ha példaértékű, hogy egy ilyen iskola 

átadásra került, akkor feltételezhető az is, hogy az átadás után igyekeznek minél jobban működtetni 

az iskolát. Ilyen tekintetben valószínű, hogy a későbbiek során nem lesz kifogás, ha pedig lesz, 

majd élnek a lehetőséggel, hogy elmondják. Továbbra is fenntartja azon véleményét, hogy nem 

célszerű ezt az óvodát átadni.  

 

Magyar Károly: az érzelmi oldal abból adódik, hogy az óvoda sok társadalmi munkával, pénzből 

és adományból épült, rengeteg vállalkozó segítette, hogy megépüljön. Ez most átkerül máshová. 

Nem biztos, hogy azok a szülők, akik annak idején forszírozták, hogy legyen ott óvoda, ennek 

nagyon örülnének, és véleménye szerint nem is tudják.  

 

Dr. Csáky András: azok a szülők feltehetően már nagyszülők és dédnagyszülők.  

 

Horváth András főigazgató, Hit Gyülekezete Oktatási Főigazgatóság: átvételi szándékuk nem 

szemlélhető függetlenül az iskola működésétől. Köszöni a képviselőknek, hogy erre vonatkozóan 

is tettek fel kérdéseket. Először a kérdésekre, hozzászólásokra reagálna, utána még egy mondat 

erejéig rabolná még az idejüket.  

Megköszöni, hogy az iskola ingatlan kapcsán közel három éves együttműködés van az 

önkormányzattal. Az eddigiekben szinte egyhangúlag támogatták az iskola ingatlan működésével 

kapcsolatos kéréseiket. Köszöni ezt az egész Képviselő-testületnek. Ahogy eddig az iskola 

működött, valóban áttekinthető, megnézhető és nyilvános mindenki számára. 80 fő tanulóval vették 

át az iskolát, jelenleg 108 nappalis tanuló jár az iskolába, tehát a létszám kb. 30%-kal növekedett. 

Elindítottak egy felnőttképzési tagozatot, levelező módon lehet általános iskolai végzettséget 
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szerezni a környék lakóinak, ezt az egész programot azért folytatják, hogy a térségben tőlük 

telhetően segítséget adjanak. Egyházuk tevékenysége elsősorban edukációs, karitatív, szociális 

célokat szolgál, több ilyen iskolát működtetnek országszerte, Szabolcs-Szatmár-Bereg, Hajdú-

Bihar és Heves vármegyében, ahol pontosan szegregált területeken, kulturálisan, szociálisan 

nehezebb helyzetben lévő területeken próbálnak segíteni. Ez a missziójuk része.  

A kérdésekre válaszolva először Földi Áron képviselő úrnak elmondja, a beiskolázási-beóvodázási 

körzetből mindenkit szeretnének felvenni továbbra is, és az ideológiamentességhez hozzá tartozik, 

hogy természetesen mindenki, aki az intézményben dolgozik, megőrizheti a saját ideológiai, 

világnézeti szabadságát, ugyanígy a szülők is, akik oda hozzák a gyermeküket. Azt a példát említi, 

hogy az egyházuk hitoktatása mellett működik az iskolában katolikus és református hitoktatás is. 

Bárki, aki más hitoktatást, világnézetileg semleges hit- és erkölcstan oktatást, etikaoktatást akar 

választani, erre is lehetősége van az iskolában, és az óvodában sincs más szándékuk. 

Kónya Ágnes képviselő asszony a szülői támogatást kérdezte: valóban, már a kezdetekkor megvolt 

a környéken lakóknak, és az iskolát használóknak a támogatása. Ennek egyik oka talán az, hogy 

szoros kapcsolatra törekednek a szülőkkel és a környéken lakókkal is. Programjaik nemcsak 

közvetlenül az oktatási tevékenységre vonatkoznak, hanem van olyan része, hogy ha kutat 

szeretnének létrehozni, az a felnőttek képzése is, tehát egy átfogóbb társadalmi perspektívában 

látják ezt. Egyelőre az az információjuk, hogy a környék lakói, illetve az óvodát használók továbbra 

is nagy mértékben támogatják ezt a szándékot. Ez után a döntés után meglesznek a különböző 

fórumok arra, ahol ez az ügy végig fog menni, hiszen ennek megvan a törvényben megadott útja 

és módja, hogy a szülők, a nevelőtestületek tájékoztatása milyen formában történik. Ezen 

szeretnének végigmenni. Egyelőre az az értesülése, hogy hasonló módon támogatják, mint az 

iskola átvételt. 

Dr. Ferenczi Norbert képviselő úr kérdésére az iskola fenntartásának tapasztalatait illetően már 

válaszolt. Rimóczi Gábor kollégának köszönik az együttműködést - erre törekednek Cegléd város 

iskoláival. Nem szeretné most felolvasni azt, hogy mi minden történt az iskolában, de az egyik, 

hogy elmennek szakmai fórumokra és hívják a kollégákat ilyenekre, a ceglédi közoktatásban-

köznevelésben próbálnak együttműködni a többiekkel. Véleménye szerint hozzá tudnak adni 

valamit a ceglédi polgárok jólétéhez. Fehér István képviselő úrnak pedig – meg nem értve, de 

méltányolva az álláspontját – elmondja, szívesen látják őt is, a Képviselő-testület más tagjait is, 

hogy megtekintsék azokat a munkákat, amik ott folynak, erről ott részletesen is beszámolnának 

nekik.  

Elmondja még, hogy a középiskolai felvételinél minden diák - azok is, akik már nem tanköteles 

korúak, mert ilyen probléma van ebben az iskolában - felvételt nyert, mindenki továbbtanult a 

nyolcadikosok közül az elmúlt években iskolából, kompetenciaméréseken növekedett az 

intézmény teljesítménye és a lemorzsolódási arányt meredeken sikerült csökkenteni.  

Kéri, támogassák azt, hogy az óvodában három évvel korábban kezdhessék meg azt a szakmai 

munkát, ami majd hozzásegíti ezeket a gyerekeket a boldoguláshoz.  

 

Dr. Csáky András: komoly kritika fogalmazódott meg a korábbi fenntartóval szemben az 

eredményeket hallva.  

Szavazásra bocsátja a B/I. határozati javaslatot azzal a technikai pontosítással, amelyet Hegedűs 

Ágota alpolgármester asszony a hozzászólásában elmondott. Megállapítja, hogy a Képviselő-

testület 10 igen és 3 nem szavazattal, 1 tartózkodással elfogadta a javaslatot és meghozta 

határozatát.  
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7/2023.(I. 26.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete - a Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 42. § 7. pontjában valamint a nemzeti 

köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 83. § (2) bekezdés a) pontjában biztosított 

hatáskörében eljárva 

 

1.) kinyilvánítja azon szándékát, hogy a Széchenyi Úti Óvoda Ugyeri Tagóvodája (2700 Cegléd 

Ugyer-Külterület 066/2) fenntartói jogát 2023. augusztus 31. napjától átadja a HIT 

Gyülekezete Oktatási Főigazgatósága (1107 Budapest, Száva utca 1.) részére. 

2.) A HIT Gyülekezete Oktatási Főigazgatóságával (1107 Budapest, Száva utca 1.) köznevelési 

szerződést kíván kötni annak érdekében, hogy az óvoda továbbra is részt vegyen a kötelező 

felvételt biztosító óvodai feladatok ellátásában. 

3.) Azon gyermekek tekintetében, akiknek a szülei nem kívánják a vallási szempontból 

elkötelezett óvodába járatni gyermeküket, az óvodai ellátást a város többi önkormányzati 

fenntartású óvodáiban kívánja biztosítani. 

4.) Felhatalmazza a polgármestert a fenntartói jog átadásáról és a köznevelési szerződés 

megkötéséről szóló - a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC törvény 74. § (3), 83. § 

(3)-(4) bekezdés szerinti valamint a nemzeti köznevelésről szóló törvény végrehajtásáról szóló 

229/2012. (VIII. 28.) Korm. rendeletben előírt - 

4.1. egyeztetések, valamint 

4.2. a véleményeztetési eljárás lefolytatására és 

4.3. a dokumentumoknak a Képviselő-testület legkésőbb 2023. májusi ülésére történő 

előterjesztésére. 

5.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedés megtételére. 

 

Határidők a 4.1. - 4.2. pontok tekintetében: 2023. április 31-ig folyamatos 

Határidő a 4.3. pont tekintetében: legkésőbb a 2023. májusi testületi ülés 

Felelős: Dr. Csáky András polgármester 
# 7238 
Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Dr. Czinege Imre Nem 

Dr. Csáky András polgármester úr Nem 
Magyar Károly Nem 

László Ágnes Tart. 

Tarr Felicián Távol 

 

Szavazásra bocsátja a B/II. határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 9 igen és 

1 nem szavazattal, 4 tartózkodással elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát.  
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8/2023.(I. 26.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete - a Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 42. § 7. pontjában valamint a nemzeti 

köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 83. § (2) bekezdés a) pontjában biztosított 

hatáskörében eljárva 

1.) kinyilvánítja azon szándékát, hogy a fenntartásában működő, 2. pontban megjelölt óvodai 

intézményben, 2023. augusztus 31. napjától, intézményátszervezést kíván végrehajtani. 

 

2.) Az 1. pontban kinyilvánított intézményátszervezés az alábbi óvodát érinti: 

OM azonosító Intézmény neve Címe: 

037698 Széchenyi Úti Óvoda Cegléd Széchenyi út 14. 

 - Budai Úti Tagóvodája Cegléd Külső-Budai út 10. 

 - Deák Utcai Tagóvodája Cegléd Deák utca 1. 

 - Ugyeri Tagóvodája Cegléd Ugyer-Külterület 066/2 

3.) A fenntartásában működő, 2. pontban megjelölt óvodai feladatellátást úgy szervezi át, hogy 

3.1. a 037690 OM azonosítóval rendelkező Széchenyi Úti Óvoda Ugyeri Tagóvodája (2700 

Cegléd Ugyer-Külterület 066/2) fenntartói jogát a HIT Gyülekezete Oktatási Főigazgatósága 

(1107 Budapest, Száva utca 1.) részére átadja, figyelemmel a 7/2023. (I. 26.) Ök. határozatra. 

4.) Felhatalmazza a Polgármestert a Képviselő-testületi érdemi döntés meghozatalához szükséges, 

törvényben előírt 

4.1. véleményeztetési eljárás lefolytatására, és a 

4.2. dokumentumoknak a Képviselő-testület legkésőbb 2023. májusi ülésére történő elő 

terjesztésére. 

5.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedés megtételére. 

 

Határidők a 3-4. pontok tekintetében: 2023. április 31-ig folyamatos 

Határidő az 5. pont tekintetében: legkésőbb a 2023. májusi testületi ülés 

Felelős: Dr. Csáky András polgármester 
# 7239 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Kónya Ágnes Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Fehér István Nem 

Dr. Czinege Imre Tart. 

Dr. Csáky András polgármester úr Tart. 
László Ágnes Tart. 

Magyar Károly Tart. 

Tarr Felicián Távol 

 

7.) NAPIREND: Az energiahatékonysági menedzsmentterv végrehajtására vonatkozó cselekvési 

terv 

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 2. sz. melléklete. 

 



13 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság és a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 

megtárgyalta és a Gazdasági Bizottság által módosított határozati javaslatot javasolják elfogadásra 

a testületnek, mely szerint a határozat mellékletét képező táblázatban 2., 3., 13. és 14. sorszámon 

szereplő beruházási munkák tekintetében beszerzési eljárások lefolytatását javasolják. Ennek 

megfelelően céltartalékba helyez az Önkormányzat 2023. évi költségvetésében - a melléklet 1. 

pontban nem meghivatkozott beruházásaira – 195.491.015,- forintot. 

Emlékezteti a testületet, hogy korábban a Pesti úti óvoda kapcsán volt arról szó, és félig-meddig 

döntöttek is arról, hogy kicserélik a kazánokat, és két lépésben az egész fűtésrendszer 

korszerűsítése megtörténik. Ezért annyiban módosítaná a Gazdasági Bizottság javaslatát, hogy a 

Pesti Úti Óvoda 2 db kazáncseréjét is bevenné a megvalósítandó beruházások közé. Ennek 

megfelelően maximum 36.537.021,- forintra tervezik az össz kiviteli munkák elvégzését, továbbá 

a bizottsági ülésen szó volt arról, hogy egyéb fűtési lehetőségek, így a hőszivattyú fűtési 

lehetőségnek a kivitelezését is meg kell vizsgálni. Akkor abban maradtak, hogy egy intézményt 

jelöljenek ki, és ott egy pilot-programot indítsanak, hogy a tervezés induljon el, hogy a hőszivattyús 

rendszer kialakítása egyáltalán mennyi beruházási összeget igényel. Erre még 1,5 millió forint 

fedezetet kérnének az előbb említett összegbe, és a többi kerülne céltartalékba.  

 

Takátsné Györe Anett: a Gazdasági Bizottság ülésén is beszéltek erről, és egyetértésben döntöttek 

arról, hogy ne csak a gáz irányába menjenek a jövőt illetően, hanem megújuló energiaforrásokat is 

vegyenek figyelembe, mert a jövő az lesz.  Szóba került, hogy nagyon fontosnak tartják energetikus 

bevonását. Ami viszont kimaradt a bizottsági ülésből, hogy ezek az anyagok, és a jövőben 

előterjesztett anyagok – mivel céltartalékba helyezték – még a bizottságok elé fognak jönni, és az 

intézményvezetővel történjenek egyeztetések, vagy már történtek is, hogy milyen fejlesztéseket 

lehet az adott intézményben elérni.  

Másik hozzászólása az volt, hogy szerencsésebb lett volna, ha a prioritási sorrendnél, vagy ahogy 

itt nevezik, cselekvési tervnél az egészet egyben látnák a költségvetés tárgyalásakor, mert 

folyamatban lévő beruházások is vannak, és olyanok is, amiről már döntöttek. Szerencsésebb lenne 

tehát egyben látni, mely beruházások történtek már meg, melyek vannak folyamatban, és melyek 

azok, amelyeket a továbbiakban szeretnének elvégezni, legfőképp azért, mert egy-egy 

intézményhez több etapban nyúlnak hozzá, nem egyszerre, egy beruházásban. 

Felmerül nemcsak a Pesti utat illetően, hogy a kazáncsere önmagában elegendő-e, vagy 

működőképes rendszert tud-e alkotni? Ha jól érzékeli, ez is több etapban fog visszajönni a testület 

elé. 

 

Imregi Tibor: örül annak, hogy a körzetében lévő óvodában valami fog történni a fűtéssel, de az a 

véleménye, ha már nekifognak, akkor ne végezzenek félmunkát. Az teljesen helyénvaló, hogy 

hozzányúlnak, de akkor legyen egy teljes beruházás. Ismerve és látva a terveket javasolja, ne 

hagyják a radiátorokat a szobákban, mert úgy nem fog hatékonyan működni. A régi radiátorok, a 

régi csőrendszer nem fog jól működni az új kazánokkal. Azt is tudja, hogy van egy hőcserélő 

betervezve ennek kiküszöbölésére, de nem biztos abban, hogy ez a legjobb megoldás, mert ha fél, 

egy vagy két év múlva nekifognak a radiátorok cseréjének, akkor ez a hőcserélő teljesen felesleges 

lesz ott. Nem beszélve arról, hogy ne csak a kazánházzal foglalkozzanak, hanem esztétikai 

szempontból a csoportok is változzanak, és kerüljenek ki onnan a régi öntöttvas radiátorok. Két és 

fél – három hónap van a fűtési szezonból. A kazáncsere sem azonnal oldódik meg. Úgy véli, meg 

tudják várni a fűtési szezon végét, vége lesz az óvodának, szünet lesz, és mindent végre lehet 

hajtani. Annak idején felmerült, hogy a kazánok életveszélyesek. Hirtelen próbáltak cselekedni, 

végül kiderült, hogy a kazánok nem életveszélyesek, csak annyi történt, hogy ezekkel a kazánokkal 
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a gyerekek egy légtérben tartózkodtak. Mint tudják, a szakértő látogatása előtt megtörtént a rendes, 

éves karbantartás, és ott ezeket a kazánokat nem nyilvánította a szakember életveszélyesnek, 

elvégezte az éves karbantartást. Ezek a kazánok bizony öregek, de bízzanak abban, hogy ha ezt 

jóváhagyta a szakember, akkor még működni fognak két vagy három hónapot, és akkor neki tudnak 

fogni a teljes fűtési rendszer cseréjének, és akkor elmondhatják, hogy ezt az óvodát rendben 

hagyták. Lehet, hogy a végén az kerül a legtöbbe, ha mindenbe belekapnak és ezt-azt 

megcsináltatni, azokra költeni. Azt meg lehet vizsgálni, hogy az eredeti ajánlatnál van-e jobb 

árajánlat, és ugyanígy a homlokzat szigetelésre is ajánlatokat kellene kérni, hátha valaki olcsóbban 

megcsinálja azt.  

 

Dr. Csáky András: elkerülte képviselő úr figyelmét, hogy az eredeti anyagban (a Gazdasági 

Bizottság módosításában nem szerepelt az óvoda) azért javasolták, mert korábban félig-meddig 

arról döntöttek, hogy két szakaszban zajlana a Pesti Úti Óvoda fűtésrendszerének korszerűsítése: a 

tavaszi szünetben a kazánokat cserélnék ki, mert az viszonylag rövid idő alatt megvalósítható, és a 

nyári szünetben pedig a fűtésrendszer többi részét cserélnék. Ezért tesz javaslatot arra most, hogy 

legalább a kazánokat cseréljék ki, hogy minimalizálják még azokat az esetleges veszélyeket, amiről 

már korábban nagyon részletesen folytattak eszmecserét.  

Takátsné Györe Anett képviselő asszonynak elmondja, ahogy a Gazdasági Bizottság ülésén is 

ismertette, tájékozódott energetikai szakembernél különböző hőszivattyús és szondás rendszerek 

lehetőségéről. Az volt a vélemény, hogy mindezek mellett tartalék kazánnak lennie kell, bizonyos 

időjárási feltétel mellett (mínusz 10-15 oC-nál) lehetséges, hogy kell a rásegítés. Tehát nem veszik 

kárba, ha most kazánt cserélnek. 

Energetikai szakemberről is beszéltek, úgy gondolta, hogy azt az álláspontot elfogadja a bizottság, 

hogy nem tudnak olyan bért fizetni energetikai szakembernek, és nem tudják teljes mértékben 

biztosítani számára a munkát, mert a piac jóval többet ad ezeknek a szakembereknek. Mint ahogy 

eddig, ezt követően is eseti megbízással tudják ezeket a feladatokat elvégezni.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: reménykedik abban, hogy nem nyitják újra a vitát arról, hogy életveszélyes-

e a Pesti Úti Óvoda vagy sem. Többször kijelentették már, hogy nem életveszélyes. Nehogy a 

kedves televíziónézők azt gondolják, hogy a Pesti Úti Óvodával megint valami baj van: nincs vele 

semmi probléma. Egy nagy félreértést szeretne eloszlatni azzal kapcsolatban, amilyen döntést a 

Gazdasági Bizottság hozott a képviselőcsoportjuk teljes támogatásával: ez az anyag cselekvési terv 

az energiaracionalizálási tervhez. Mitől cselekvés? Mert végre pénzt fognak elkölteni arra, hogy az 

energiahelyzet javuljon. Az elköltés lehetőségét a Gazdasági Bizottság által hozott határozat 

kifejezetten tartalmazza. Tehát az a megközelítés, hogy itt négy kiemelt dolog indulhat meg csak, 

nem jó. Hiszen az előttük lévő anyagot elfogadásra javasolja a bizottság is, és ha a Képviselő-

testület úgy dönt, ez a teljes összeg beépül a költségvetésbe, csak a technikája a következőképpen 

fog működni: négy pontot azonnal végre lehet hajtani, mert látszik az előterjesztésből: a Városháza 

és az idősek otthonának tetőszigetelése, a már említett Pesti Úti Óvoda ablakcseréje és az 

előterjesztésben bár rosszul szereplő nem Deák úti, hanem Dózsa György úti  bölcsődével 

kapcsolatos udvari nyílászáró cserét támogatja azonnali végrehajtásban a Képviselő-testület, 

méghozzá olyan módon, hogy polgármester úr ezt a költségvetés elfogadása után rögtön 

megrendelheti, kifizetheti. De az összes többi is elfogadásra kerül, szeretné megköszönni, hogy az 

előterjesztésükre ilyen jól reagált a hivatal és előhozta ezt a cselekvési tervet, hiszen ezt teljes 

egészében elfogadják. A Pesti Úti Óvodára nemcsak azt a 7 milliót hajlandóak odaadni, amit a 

polgármester úr most kért tőlük, hanem a 27-et is. Nem is igazán érti, miért lett az a különbség 

hirtelen, hogy most 7-et mond, az előterjesztésben pedig 27 volt. Ennek az a menete, hogy a 
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költségvetés utáni első Gazdasági Bizottsági ülésen fel fogják szabadítani ezt a pénzt, és el lehet 

kezdeni a munkát azonnal. Ha a polgármester úr ragaszkodik ahhoz, hogy ez a 7 millió forint álljon 

rendelkezésre már a költségvetésben, akkor a költségvetési soron kell azt külön szerepeltetni, és 

azt is meg fogják szavazni nagyon szívesen. A Képviselő-testület ülése nem alkalmas arra, hogy a 

technikai részleteket megvitassák, mert nincs róla írásos előterjesztés, hogy ez a 27 millió forint az 

általuk jónak gondolt tervben miért változott most hirtelen 7 millió forintra. Ha ezt szeretné a 

polgármester úr, akkor egy előterjesztésben nagyon szívesen fogják támogatni a Képviselő-testület 

következő ülésén, a mintaprojekttel pedig kifejezetten szintén egyetértenek.  

Biztosítja Képviselő-testületet, a televíziónézőket és polgármester urat is, hogy az összes kért 

forrást biztosítani kívánják a költségvetésben, erről szól a Gazdasági Bizottság határozata. Itt a 

pénzek felszabadításának technikájáról van szó csak, és ha most hirtelen 7-et és nem 27-et kér rá, 

akkor nem csodálkozik, hogy a körzet képviselője nem érti, hogy mi a technikai módosítás, és 

emiatt valószínűleg egy külön előterjesztés lenne a legszerencsésebb.  

 

Dr. Csáky András: úgy látszik, vagy nem jól fogalmazott, vagy nem figyeltek a képviselők: a 

27.406 eFt az két darab kazáncsere, egy radiátorcsere és egy kéményépítésének a költsége. Úgy 

látszik, az emlékezet időnként nagyon rövid. Szó volt arról, hogy két részletben korszerűsítik a 

Pesti Úti Óvoda fűtésrendszerét: első lépésben a kazánokat és az égéstermék-elvezetőt (lehet, hogy 

az volt a baj, hogy nem kéményt írt) kellene megcsinálni a tavaszi szünetben, a többit pedig a nyári 

szünetben: radiátor cseréket, szelepeket, és hőmérséklet-érzékelőket, programozható termosztátot 

telepíteni. Erre mondta azt, hogy korábban már félig-meddig döntés született erről a 

korszerűsítésről. Akkor a Gazdasági Bizottság által javasolt azonnali beruházások mellé emeljék 

be ezt a kazáncserét ill. kéményépítést.  

 

László Ágnes: nem igazán tud azonosulni azzal a 4. ponttal, hogy rakják céltartalékba, hiszen az 

egész téli időszakban arról beszéltek, hogy energiamegtakarításra van szükség. A Gazdasági 

Bizottság által kiemelt négy projekttel semmi probléma nincs, de úgy gondolja, nem céltartalékba 

kellene helyezni, hanem a költségvetésben feltüntetni ezt a listát, hogy a szakemberek, tervezők, 

stb. ami szükséges egy-egy felújításhoz, folyamatában legyenek képesek dolgozni, így nem alakul 

ki az az időhúzás sem, hogy polgármester úr bevisz valamit a Gazdasági Bizottságra, a bizottság 

eldönti, hogy ad-e rá pénzt a céltartalékból vagy sem. Most megígérték, nem is akarja ezt 

kifogásolni, ezt a 195 millió forintot úgy vigyék be inkább a költségvetésbe, hogy az 1. sz. 

mellékletben szereplő munkákat folyamatosan, a lehetőségekhez mérten tudják csinálni, vagy 

tudják a szakemberek csinálni. Nem gondolja, hogy céltartalékozni kellene, amikor szükséges és 

nagyon muszáj beruházásokról van szó. Ugyanakkor van itt pár olyan körzettel rendelkező 

képviselő, mindenkinek van valamilyen igénye, ki lehet emelni bizonyos projekteket, de minden 

képviselő tudja, hogy mire van szükség a körzetében, és pont ezért kellene, hogy ahogy az idő és a 

munkálatok haladnak, újra és újra bele lehessen kezdeni a következő munkában. Ne egy döntésen 

múljon az, hogy elkezdenek-e egy munkát vagy sem.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: érti, amit a polgármester úr mond, de az előterjesztésben egyben van a Pesti 

Úti Óvoda, most ezt szét kell bontani két ütemre, szövegszerű javaslat viszont nem hangzott el. 

Kompromisszumos indítvánnyal él. Nagyon szeretnék, ha a Pesti Úti Óvodában elkezdődnének a 

munkálatok. A költségvetésben ez a teljes táblázat, ami cselekvési tervként bejön, tételesen 

szerepelni fog, különböző sorokon fog megjelenni, azonnal végrehajtható sorok lesznek, és a 

céltartalék szabályai szerint pedig előterjesztés nyomán végrehajtható sorok lesznek. Javasolja, 

fogadják el a Gazdasági Bizottság határozatát és hozzanak másik két döntést a polgármester úr 
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kérésének megfelelően, méghozzá adják elvi hozzájárulásukat ahhoz, hogy a Pesti Úti Óvoda 

fűtéskorszerűsítését két ütemben kívánják elvégezni, és kérjék meg a polgármester urat, hogy a 

soron következő Képviselő-testületi ülésre hozzon erről előterjesztést. Azon elvi szándékukat a 3. 

pontban is kinyilváníthatják, hogy ehhez szükséges forrást a 2023. évi költségvetésben biztosítani 

kívánják.  

Egy következő határozati javaslat pedig – ha jól érti polgármester urat – az eddig a cselekvési 

tervben nem szereplő Budai Úti Óvoda tervezésére vonatkozna, méghozzá a hőszivattyújának 

megtervezésére. Tehát a harmadik határozati javaslatban az szerepelne 1. pontként, hogy felkéri a 

Képviselő-testület a polgármester urat, hogy készíttesse el a Budai Úti Óvoda hőszivattyús 

fűtésrendszerének a tervét, és ehhez a 2023. évben 1.500.000,- forint fedezetet biztosít. 3. pontban 

felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. Ha jól érzékeli, ez a szándéka a 

polgármester úrnak, ha ezzel egyet tud érteni, azt nagyon megköszöni. 

 

Dr. Csáky András: a Pesti Úti Óvodára beárazott tervek vannak. Kész vannak vele, indulhatnak az 

egésszel. Nyilvánvalóan amit most hozott, ez a 7 millió forint plusz, a módosító javaslat erre 

vonatkozik. Egy hónap múlva ugyanezt hozza vissza, ennek nem látja értelmét. Ezért kéri, hogy a 

határozati javaslat 1. pontját annyiban módosítsák, hogy a testület felkéri a polgármestert jelen 

határozat elválaszthatatlan mellékletét képező táblázatban 2., 3.,13.,14. (helyesen Dózsa György 

úti tagbölcsőde), valamint az 1. sorszámon szereplő Pesti Úti Óvoda tekintetében két darab kazán 

cseréje beruházási munkák tekintetében beszerzési eljárások lefolytatására. Maguk a számok ennek 

megfelelően módosulnak, azokat nem sorolja újra fel. A határozati javaslat 4. pontjába írták be, 

hogy kijelöli a Budai Úti Tagóvodát hőszivattyús fűtési rendszer kialakítására vonatkozó 

próbaprojektként, mely rendszer megtervezésére maximum bruttó 1,5 millió forint fedezetet 

biztosít, melyet a 2023. évi költségvetésbe betervez. Ennyiben tesz javaslatot erre. Nem látja 

értelmét, hogy a kazánra ismételten külön előterjesztést hozzanak be.  

 

Imregi Tibor: a hozzászólásának is az volt a lényege, hogy szeretnék egyben látni ezt az egészet, 

ehhez pedig jó volna látni a terveket is, hogy mi mennyibe kerül benne.  

 

Dr. Csáky András: ezt nem kommentálja. Ezek szerint a képviselő úr nem hiszi el, hogy azok az 

árak vannak benne a tervekben.  

 

Dr. Gujka Attila irodavezető: a mellékletben szereplő összeg a tervező által kalkulált tervezői 

költségbecslés, amit pontosítani tudnak esetleg egy következő ülésre, ha ezt kívánja a Képviselő-

testület. Megpróbálnak addig lefolytatni egy gyorsított beszerzési eljárást és így konkrét számok 

lesznek az első ütem vonatkozásában.  

 

Egyéb hozzászólás nem lévén Dr. Csáky András polgármester úr a vitát lezárja.  

 

Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző: a legutolsó módosítás Ferenczi képviselő úré. Három 

határozati javaslatról kell szavazni, az egyik a kivonatban szereplő, Gazdasági Bizottság által 

beterjesztett módosító javaslat. A második a polgármester úr által javasolt Pesti Úti Óvoda 

beruházása, részekre bontva. A harmadik pedig arról szól, hogy a Budai Úti Óvoda hőszivattyús 

tervét készíttesse el a polgármester úr. Erről a három javaslatról kell, ebben a sorrendben szavazni.  

 

Dr. Csáky András: megkéri Ferenczi képviselő urat, ismételje meg javaslatát. 
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Dr. Ferenczi Norbert: kifejezetten a polgármesteri szándék elérése érdekében azért javasolja, hogy 

három határozati javaslatról döntsenek hogy a Képviselő-testület is megkaphassa azokat az 

információkat, amiket kér a tervekről ill. pontos számokról, valamint hogy technikailag hogyan 

történik a szétválasztása az anyagnak. Az I. sz. javaslata az, hogy felkérik a polgármesterét, hogy 

a Képviselő-testület soron kívüli ülésére készítsen előterjesztést a Pesti Úti Óvoda 

fűtéskorszerűsítésének két ütemben történő megvalósítására.  

 

Dr. Csáky András: az előbb teljesen mást mondott a képviselő úr.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: ez volt a második, most a másodikat mondja előre. Teljesen indifferens, hogy 

milyen sorrendben mondja el. A javaslat második pontja az lenne, hogy fedezetet biztosít a 2023. 

évi költségvetésében a polgármester úr által kért összeg erejéig. Felkéri a polgármestert a szükséges 

intézkedések megtételére. A harmadik javaslat szintén a polgármesteri kérés nyomán megy, és arról 

szól, hogy hozzájárulását adja ahhoz, hogy a 2023. évi költségvetésben 1.500.000,- forint kerüljön 

megtervezésre a Külső-Budai úti óvoda hőszivattyús fűtésrendszerének tervezése érdekében.   

A harmadik javaslata pedig az volt, hogy fogadják el a Gazdasági Bizottság javaslatát, mert 

ilyenkor elérik a polgármesteri szándékot, csak külön bontják három határozati javaslatra.  

 

Dr. Csáky András: arról szavaznak most, amit a frakcióvezető úr mondott, a jegyzőkönyv 

tartalmazni fogja.  

Szavazásra bocsátja az első határozati javaslatot a Pesti Úti Óvodával kapcsolatban, behozzák a 

terveket és a tervezett költségvetést, a beruházás ütemezését. Megállapítja, hogy a Képviselő-

testület egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

9/2023.(I. 26.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Kinyilvánítja azon szándékát, hogy a Pesti úti Óvoda fűtés korszerűsítését két ütemben el 

kívánja végezni. 

 

2.) Az 1.) pontban hivatkozott korszerűsítéshez szükséges forrást a 2023. évi költségvetés 

céltartalékában biztosítja. 

 

3.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7240 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 
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Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Távol 
 

Szavazásra bocsátja a második határozati javaslatot, melynek értelmében a Budai Úti Tagóvoda 

hőszivattyús fűtésének terveztetésére 1,5 millió forintot állítsanak be a költségvetésbe. 

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta azt és meghozta 

határozatát. 

10/2023.(I. 26.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Felkéri a polgármestert, hogy készíttesse el a Budai úti tagóvoda hőszivattyús 

fűtésrendszerének a tervét. 

 

2.) Az 1.) pontban hivatkozott terv elkészítéséhez a 2023. évi költségvetésben 1.500.000,- Ft-ot 

biztosít. 
 

3.) Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 

 

4.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7241 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Távol 

 

Szavazásra bocsátja a Gazdasági Bizottság határozati javaslatát, amelynek első pontjában a 2., 3., 

13. és 14. beruházást indítja el, az ezzel kapcsolatos kötelezettségek vállalására felhatalmazza a 

polgármestert és az ehhez szükséges forrásokat biztosítja, illetve a maradék pénzt céltartalékba 

helyezi (az nem derül ki az egészből, hogy miért pontosan ennyi az összeg). Megállapítja, hogy a 

Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

11/2023.(I. 26.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

1. Felkéri a polgármestert jelen határozat elválaszthatatlan mellékletét képező táblázatban 2., 

3., 13. és 14. sorszámon szereplő beruházási munkák tekintetében beszerzési eljárások 

lefolytatására. 

2. Felhatalmazza a polgármestert az 1. pont szerinti beszerzési eljárássokkal kapcsolatos 
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nyilatkozatok megtételére, vállalkozási szerződések megkötésére. 

 

3. Kötelezettséget vállal arra, hogy az 1. pont szerinti munkálatok elvégzése céljából maximum 

bruttó 29.127.333,- Ft-ot a 2023. évi költségvetésébe betervezi. 

 

4. Céltartalékba helyez az Önkormányzat 2023. évi költségvetésében - a melléklet 1. 

pontban nem meghivatkozott beruházásaira – 195.491.015,- forintot. 

5. Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedéseket megtételére. 

 

Határidő: az 1-2. pontok esetén: folyamatos  Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

  a 3.és 4. pontok esetén: azonnal” 

 

A 11/2023.(I. 26.) Ök. határozat melléklete 
Prioritási 

lista 

A beruházással 

érintett intézmény  
A beruházás tipusa Részletek 

Tervezett 

költség (br.) 
  

1. 

Pesti úti Óvoda 
Teljes fűtési rendszer 

korszerűsítés 

2 db kazán és 51 db 

radiátorcsere, új égéstermék 

elvezető, programozható 

termosztát, külső hőmérséklet 

érzékelő 

27 406 029 Ft 

Elékszült tervek 

tervezői 

költségbecslése 

alapján 

2. 

Idősek Otthona Födém hőszigetelés 

20 cm vtg. üveggyapot hőszig. 4 235 260 Ft 

Lefolytatott 

feltételes 

beszerzési 

eljárás alapján 

3. Városháza 

Födém hőszigetelés 

20 cm vtg. üveggyapot hőszig. 16 484 689 Ft 

Lefolytatott 

feltételes 

beszerzési 

eljárás alapján 

4. 

Köztársaság utcai 

Óvoda 

Fűtési rendszer 

tervezése 
3 db kazáncsere, új égéstermék 

elvezető, programozható 

termosztát, külső hőmérséklet 

érzékelő 

1 400 000 Ft 
becsült költség 

előzetes 

helyszíni 

felmérés 

szerint. 
  

Fűtési rendszer 

korszerűsítés 
9 485 700 Ft 

5. 

Malom téri óvoda 
Fűtési rendszer 

tervezése 

2 db kazán és 20 db 

radiátorcsere, új égéstermék 

elvezető, programozható 

termosztát, külső hőmérséklet 

érzékelő 

1 100 000 Ft 
becsült költség 

előzetes 

helyszíni 

felmérés 

szerint. 
  

Teljes fűtési rendszer 

korszerűsítés 
9 145 560 Ft 

6. 

Budai úti 

tagóvoda 

Fűtési rendszer 

tervezése 
1 db kazáncsere, új égéstermék 

elvezető, programozható 

termosztát, külső hőmérséklet 

érzékelő 

100 000 Ft 
becsült költség 

előzetes 

helyszíni 

felmérés 

szerint. 
  

Fűtési rendszer 

korszerűsítés 
1 583 700 Ft 

7. 

Deák utca 

bölcsöde 
Fűtési rendszer tervezés 

2 db kazán és 54 db 

radiátorcsere, új égéstermék 

elvezető, programozható 

termosztát, külső hőmérséklet 

érzékelő, 500 l HMV tartály 

1 400 000 Ft 
becsült költség 

előzetes 

helyszíni 

felmérés 

szerint. 
  

Fűtési rendszer 

korszerűsítés 
17 817 260 Ft 

8. 

Gyermekkönyvtár Fűtési rendszer tervezés 2 db kazán és 17 db 

radiátorcsere, új égéstermék 

elvezető, programozható 

termosztát, külső hőmérséklet 

érzékelő 

1 100 000 Ft becsült költség 

előzetes 

helyszíni 

felmérés 

szerint. 

  
Teljes fűtési rendszer 

korszerűsítés 
8 485 560 Ft 

9. 

Cegléd Tv  Fűtési rendszer tervezés 1 db kazán és 16 db 

radiátorcsere, új égéstermék 

elvezető, programozható 

termosztát, külső hőmérséklet 

érzékelő 

900 000 Ft becsült költség 

előzetes 

helyszíni 

felmérés 

szerint. 

  
Teljes fűtési rendszer 

korszerűsítés 
6 527 700 Ft 
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Prioritási 

lista 

A beruházással 

érintett intézmény  
A beruházás tipusa Részletek 

Tervezett 

költség (br.) 
  

10. 

CTV George Pál 

filmszínház 
Fűtési rendszer tervezés 

2 db kazán és 39 db 

radiátorcsere, új égéstermék 

elvezető, programozható 

termosztát, külső hőmérséklet 

érzékelő 

1 500 000 Ft 
becsült költség 

előzetes 

helyszíni 

felmérés 

szerint.   

Teljes fűtési rendszer 

korszerűsítés 
18 573 960 Ft 

11. 

Kossuth 

Művelődési 

Központ "B" 

épület  

Fűtési rendszer tervezés 
Meglévő konvektoros fűtés 

kiváltása érdekében. 
1 500 000 Ft becsült költség 

12. 

Idősek Otthona 
Napkollektor 

felülvizsgálat 

Nem megfelelően működik. 

tisztítás és fagyálóval történő 

feltöltés, a HMV előállítása 

érdekében 3 516 147 Ft 

Árajánlat 

alapján 

13. 
Pesti úti Óvoda Udvari nyílászáró csere 

13 db, 3 rétegű hőszigetelt 

üvegezésű műanyag ablak  3 734 418 Ft 

 Árajánlat 

alapján 

14. 

Dózsa György Úti 

tagbölcsöde 
Udvari nyílászáró csere 

7 db, 3 rétegű hőszigetelt 

üvegezésű fa ablak  4 672 966 Ft 

Árajánlat 

alapján 

15. 

Pesti úti Óvoda 
Homlokzati 

hőszigetelésre 18 cm vtg. kőzetgyapot 

hőszig. 36 994 544 Ft 

becsült költség 

előzetes 

felmérés 

szerint. 

16. 

Malom téri óvoda 
Homlokzati 

hőszigetelésre 18 cm vtg. kőzetgyapot 

hőszig. 18 905 997 Ft 

becsült költség 

előzetes 

felmérés 

szerint. 

17. 

Széchenyi úti 

óvoda 

Homlokzati 

hőszigetelésre 18 cm vtg. kőzetgyapot 

hőszig. 28 048 858 Ft 

becsült költség 

előzetes 

felmérés 

szerint. 

 Összesen:  
 224 618 348 Ft  

 
# 7242 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Távol 

 

 

8.) NAPIREND: Bölcsődék nyári nyitva és zárva tartása; Bölcsődék Napja 

Szakmai előterjesztő: Turcsik Tímea Judit intézményvezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 3. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Humán Bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolja a 

testületnek mindkét határozati javaslatot. 

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
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Szavazásra bocsátja az I. határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 

13 igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

12/2023.(I. 26.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Engedélyezi a Bölcsődei és Védőnői Igazgatóság Deák Utcai Tagbölcsőde (Cegléd, Deák u. 

3.) zárva tartását 2023. július 24-étől – 2023. augusztus 4-ig. 

2.) Engedélyezi a Bölcsődei és Védőnői Igazgatóság Dózsa György Úti Tagbölcsőde (Cegléd, 

Dózsa Gy. u. 9.) zárva tartását 2023. augusztus 7-étől – 2023. augusztus 18-ig. 

3.) Nyitás mindkét tagbölcsődében a nyári szünet után: 2023. augusztus 21.-én. 

4.) A zárva tartás ideje alatt – külön szülői igény és megállapodás szerint – a két bölcsőde váltva, 

folyamatos ellátást biztosít mindkét tagintézmény ellátott gyermekei számára. 

5.) Felhívja az intézményvezetőt arra, hogy az 1-4. pontokban rögzített döntésről kellő időben 

tájékoztassa a szülőket. 

6.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt, hogy a határozatról az érintetteket értesítse. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Turcsik Tímea Judit intézményvezető 

 
#7243 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Távol 

Tarr Felicián Távol 

 

Szavazásra bocsátja a II. határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 

13 igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

13/2023.(I. 26.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

1.) Fenntartói hatáskörében eljárva engedélyezi valamennyi bölcsődei dolgozó részére 2023. 

április 21-én a nevelés/gondozás nélküli munkanapot a „Bölcsődék Napja” megünneplésére, 

egy szakmai nap keretében. 

2.) Felhívja az intézményvezetőt arra, hogy az 1. pontban rögzített döntésről a kézbesítést követően 

haladéktalanul és folyamatosan tájékoztassa a szülőket. 

3.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt, hogy a határozatról az érintetteket értesítse. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Turcsik Tímea Judit intézményvezető 
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#7244 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Távol 

Tarr Felicián Távol 

 

9.) NAPIREND: Az önkormányzat tulajdonában lévő közhasznú gazdasági társaságok 

ügyvezetőinek javadalmazása  

Szakmai előterjesztő: Halasi Judit főtanácsos 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 4. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: a Gazdasági Bizottság mindhárom határozati javaslatot elfogadásra javasolja a 

testületnek, a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság módosított határozati javaslatot ajánl elfogadásra. Ezt 

a vitát már lefolytatták. Mindhárom határozati javaslat 2. pontját javasolja törölni a bizottság.  

 

László Ágnes: két határozat módosítási javaslata van. A Várvag Kft. és a Ceglédi Televízió Kft. 

esetében az 1. pont 1.1. alpontjának módosítását indítványozza a 2021. február 1-jén érvényes 

megbízási díj alapjául véve 30%-kal emeljék meg az ügyvezetők bérét. Indoklásként a 

tévénézőknek mondja el leginkább, hogy nem egy magas arányú béremelésről van szó, hanem a 

bázisév a 2021. év, tehát a 2022. évi béremeléseket ill. a 2023. várható béremelést tartalmazza ez 

a 30%, amit javasol az ügyvezetők részére.  Nem kell senkinek elmondani, milyen árak vannak, 

milyen drága lett az élet ma Magyarországon. Azért, hogy megtartsák a jó munkavállalókat, 

ügyvezetőket, elengedhetetlennek tartja, hogy a bérüket ennek megfelelően szavazzák meg. 

 

Klément György: revideálná a Gazdasági Bizottság ülésén megszavazott döntését akképpen, ahogy 

már a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság ülésén megtették, és valóban a határozati javaslatok 2. pontját, 

mely szerint 2023. évre jutalmat nem állapítanak meg, valamint prémium feltételeket az 

ügyvezetők részére. Ezt törölné és kérné, javasolná, hogy márciusban, a költségvetésnél ezt hozzák 

vissza és ezeket a feltételeket akkor tárgyalnák újra, határoznák meg a feltételeket, melyek szerint 

természetesen a jó munka elnyerné jutalmát.  

 

Földi Áron: valóban a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság ülésén merült fel az a kérdés, hogy volt-e még 

ilyen nehéz év, amikor így kellett hatékonynak lenniük, ezt a hatékonyságnövelő tényezőt, 

ösztönzőt ne vegyék ki a kezükből. Ezért történt ez a döntés a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság ülésén, 

köszöni, hogy a képviselő úr is belátta ennek a hatékonyságát.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: képviselőcsoportjuk egyetért a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság álláspontjával, 

ezeket a motivációs eszközöket fenn kívánják tartani, egyebekben a polgármester úr által eredetileg 

előterjesztett előterjesztést támogatják.  
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További hozzászólás, kérdés nem lévén Dr. Csáky András polgármester úr szavazásra bocsátja 

módosító javaslatokat. 

Szavazásra bocsátja azt a javaslatot, hogy az eredeti II. határozati javaslatban szereplő 2. pontot 

vegyék ki a határozati javaslatból. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 igen 

szavazattal elfogadta a javaslatot.  
 

# 7245 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Távol 

 

Szavazásra bocsátja azt a javaslatot, hogy az eredeti I. határozati javaslatban szereplő 2. pontot 

vegyék ki a határozati javaslatból. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 igen 

szavazattal elfogadta a javaslatot.  
 

# 7246 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Távol 

 

Szavazásra bocsátja azt a javaslatot, hogy az eredeti III. határozati javaslatban szereplő 2. pontot 

vegyék ki a határozati javaslatból. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 igen 

szavazattal elfogadta a javaslatot.  
 

# 7247 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Távol 



24 

 

Szavazásra bocsátja azt a javaslatot, hogy a II. határozati javaslat 1.1. alpontjában szereplő 

mértéket 20% helyett 30%-ban határozzák meg. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 6 igen 

szavazattal, 8 tartózkodás mellett nem fogadta el a javaslatot.  

 
# 7248 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Földi Áron Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Tart. 
Hegedűs Ágota Tart. 

Imregi Tibor Tart. 

ifj. Károly Ferenc Tart. 
Klément György Tart. 

Kónya Ágnes Tart. 

Rimóczi Gábor Tart. 
Takátsné Györe Anett Tart. 

Tarr Felicián Távol 

 

Szavazásra bocsátja azt a javaslatot, hogy a III. határozati javaslat 1.1. alpontjában szereplő 

mértéket 20% helyett 30%-ban határozzák meg. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 6 igen 

szavazattal, 8 tartózkodás mellett nem fogadta el a javaslatot.  

 
# 7249 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
Földi Áron Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Tart. 

Hegedűs Ágota Tart. 

Imregi Tibor Tart. 

ifj. Károly Ferenc Tart. 

Klément György Tart. 
Kónya Ágnes Tart. 

Rimóczi Gábor Tart. 

Takátsné Györe Anett Tart. 
Tarr Felicián Távol 

 

 

Ezzel az alábbi határozatokat hozta meg a Képviselő-testület:  

 

 

14/2023.(I. 26.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – mint a Kossuth Művelődési Központ” 

Nonprofit Közhasznú Kft. (2700 Cegléd, Kossuth tér 5/A.) legfőbb szerve 

 

1.) Nem állapít meg 2023. január 1-jétől Détári-Lukács Ágnes ügyvezető részére munkabér 

emelést. 

 

2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 
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15/2023.(I. 26.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – mint a VÁRVAG Városüzemeltetési 

és Vagyongazdálkodási Nonprofit Kft. (2700 Cegléd, Gubody u. 28.) legfőbb szerve 

1.) Megállapítja 2023. január 1-jétől Mótyán Krisztián ügyvezetői megbízási díját 

 

1.1. a 2021. február l-jén érvényes megbízási díja alapulvételével 20 %-kal emelt összegben, 

1.2. bruttó 970.445,- Ft/hó, azaz havi kilencszázhetvenezer-négyszáznegyvenöt forint 

összegben. 

1.3. A fedezetet Cegléd Város Önkormányzata 2023. évi költségvetés terhére biztosítja. 

2.) Felhatalmazza a Polgármestert az 1. pontja alapján módosított megbízási szerződés aláírására 

 

3.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 

16/2023.(I. 26.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – mint a Ceglédi TV Nonprofit Kft. 

(2700Cegléd, Teleki u. 12.) legfőbb szerve 

 

1.) Megállapítja 2023. január 1-jétől Pap Zsolt ügyvezetői megbízási díját 

 

1.1. a 2021. február 1-jén érvényes megbízási díja alapulvételével 20 %-kal emelt 

összegben, 

1.2. bruttó 903.053,- Ft/hó, azaz havi kilencszázháromezer-ötvenhárom forint összegben. 

1.3. A fedezetet Cegléd Város Önkormányzata 2023. évi költségvetés terhére biztosítja. 

 

2.) Felhatalmazza a Polgármestert az 1. pontja alapján módosított megbízási szerződés aláírására 

 

3.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 

 

10.) NAPIREND: Cegléd belterület 74 hrsz-ú ingatlan tulajdonba vétele 

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 5. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: köszönti az ülésen a múzeum igazgatóját. Az előterjesztést mind a négy állandó 

bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolják a testületnek az „A” határozati javaslatot.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban hozzászólás, kérdés nem hangzott el.  

Szavazásra bocsátja az „A” határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 

egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta azt, és meghozta határozatát.  
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17/2023.(I. 26.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) A nemzeti vagyonról szóló 2011. évi CXCVI. törvény 13. §-ában foglaltak, valamint az állami 

vagyonról szóló 2007. évi CVI. törvény 36. § (2) bekezdésének c) pontja alapján a Nemzeti 

Vagyonkezelő Zrt-nél (a továbbiakban: MNV. Zrt.) kezdeményezi és kérelmezi a Magyar 

Állam tulajdonában (és Cegléd Város Önkormányzata vagyonkezelésében) lévő Cegléd 

belterület 74 helyrajzi számon felvett, „kivett múzeum” megnevezésű, 736 m2 területű 

ingatlan 1/1 tulajdoni hányadának ingyenes önkormányzati tulajdonba adását. 

 

2.) Kijelenti, hogy az 1. pont szerinti ingatlant a muzeális intézményekről, a nyilvános könyvtári 

ellátásról és közművelődésről szóló 1997. évi CXL. törvény módosításáról szóló 2012. évi 

CLII. törvény 30. § (3) bekezdése szerinti muzeális intézmény fenntartási és a Magyarország 

helyi önkormányzatairól szóló 2011. CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 7. pontja 

értelmében a „helyi közművelődés támogatása” feladatainak ellátása érdekében kívánja 

tulajdonba venni, és kizárólagosan a Kossuth Múzeum (2700 Cegléd, Múzeum utca 5.) 

múzeumi gyűjteményének fenntartása és bemutatása céljából kívánja felhasználni. 

 

3.) Vállalja, hogy az önkormányzati tulajdonba adás érdekében felmerülő költségeket – ideértve 

a művelési ág szükséges megváltoztatásának költségeit – Cegléd Város Önkormányzata 

megtéríti. 

 

4.) Kijelenti, hogy az igényelt ingatlan a településkép védelméről szóló 2016. évi LXXXIV. 

törvény alapján Cegléd Város Önkormányzata Képviselő-testületének Cegléd Város 

Településkép Védelméről szóló 37/2017. (XII. 31.) önkormányzati rendelete szerinti védelem 

alatt áll, és az ingatlan önkormányzati tulajdonba kerülése esetén vállalja az ehhez kapcsolódó 

kötelezettségek megtartását és teljesítését. 

 

5.) Felhatalmazza a polgármestert arra, hogy az 1. pont szerinti ingatlan ingyenes önkormányzati 

tulajdonba adásával kapcsolatos eljárás során az MNV Zrt. felé teljes jogkörben eljárjon és 

valamennyi nyilatkozatot megtegyen, továbbá arra, hogy az ingyenes önkormányzati 

tulajdonba adásra vonatkozó megállapodást aláírja. 

 

6.) Utasítja Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: folyamatos Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7250 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 
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Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Távol 

 

 

11.) NAPIREND: Gázfogyasztás csökkentése 

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 6. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság megtárgyalta, és javasolják az eredeti 

határozati javaslat elfogadását, valamint egy új határozati javaslat elfogadását a testületnek, mely 

szerint válasszák le az Ceglédi Termálfürdő Kft. Csúszdapark felőli parkolójának megvilágítását a 

közvilágításról, és kapcsolják a Termálfürdő hálózatához, továbbá márciusig vizsgálják meg, hogy 

az 1. pontban hivatkozott parkoló területe hozzárendelhető-e a Termálfürdő ingatlanához, valamint 

ezzel kapcsolatban a felhatalmazó rendelkezéseket. Ezt előterjesztőként befogadja.  

 

A napirenddel kapcsolatban hozzászólás, kérdés nem volt. Szavazásra bocsátja az eredeti határozati 

javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta azt, és 

meghozta határozatát.  

 

18/2023.(I. 26.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

1.) Kijelenti, hogy a 2022. novemberi és decemberi gázfogyasztási adatok felülvizsgálatát 

követően, az Intézményi Energiahatékonysági Menedzsmenttervekben szereplő 

intézkedéseket változatlan formában fenntartja. 

2.) Felkéri a polgármestert, hogy áprilisban, az aktualizált gázfogyasztási adatokat ismételten 

terjessze a Képviselő-testület elé. 

1.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: 1, 3. azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

2. 2023. áprilisi 20. 

 
# 7251 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Távol 

 

Szavazásra bocsátja a Gazdasági Bizottság által megfogalmazott határozati javaslatot. 

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta azt, és meghozta 

határozatát.  
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19/2023.(I. 26.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Leválasztja a Ceglédi Termálfürdő Kft. Csúszdapark felőli parkolójának megvilágítását a 

közvilágításról, és a Termálfürdő hálózatához kapcsolja. 

 

2.) A márciusi testületi ülésén megvizsgálja, hogy az 1. pontban hivatkozott parkoló területe 

hozzárendelhető-e a Termálfürdő ingatlanához. 

 

3.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt és a Ceglédi Termálfürdő Kft. ügyvezetőjét 

a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: 2023. március 23. Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

Szűcs Ádám ügyvezető 
# 7252 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Távol 

 

12.) NAPIREND: Tájékoztató interpelláció tárgyában lefolytatott vizsgálatról – Szent Imre herceg 

utca 

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 7. sz. melléklete. 

 

Takátsné Györe Anett: a Szent Imre herceg utca felbontásáról szólt az interpelláció, ez ügyben 

kérte a kivizsgálást, mivel az első körben a válaszok nem a feltett kérdésekre adott válaszok voltak. 

Megkapta az anyagot. Szeretné leszögezni, hogy az interpellációnak nem az a lényege, hogy 

felelősöket, hibásokat keressenek, hanem az, hogy olyan eljárási rendbeli hibát tárjanak fel, 

amelyen lehetne javítani, és lehetne szabályozni, hogy a jövőben ilyen ne történjen meg. Vallják 

be őszintén, főleg, ahogy a mostani anyagban olvashatták, nem szerencsés, és nyilván felháborító, 

hogy egy elkészült utat egy évvel az elkészülte után felbontanak. Azt is tudják, hogy egy felbontott 

út nem lesz többé olyan, amilyen eredetileg. Erre igen sokat költ az önkormányzat is. Ezért született 

meg ez az interpelláció.  

Próbált utánajárni a dolgoknak, mivel az első anyagban nem kapott kellő tájékoztatást. Van egy 

szerződés a vállalkozó és az önkormányzat között, amelyben külön sorolja, hogy van havaria 

jellegű és nem havaria jellegű elhárítás. A havaria azt jelenti, hogy hiba történik, amit azonnal 

orvosolni kell, a hibát el kell hárítani, a másik pedig egy gördülő terv szerinti beruházás 

megvalósításáról szól. Ez a szennyvíz bélelés már 2017. óta szerepel a gördülő tervben úgy, ahogy 



29 

az anyagban megkapta, való igaz, hogy nem első és második, hanem harmadik ütemben, tehát 

későbbi beruházásként, de szerepel. 2017-ben már folytak levelezések, hogy ezen az útszakaszon 

ezt a szennyvíz bélelést el kell végezni teljes hosszban. Ahogy látja, a Bácsvíz most is jelezte azt, 

hogy már 2024-ben ismételten fel szeretné bontani az utat, hogy tovább tudja folytatni a szennyvíz 

bélelést. Tehát megint hozzányúlnak az úthoz. Az eljárási rendben ez a szerződés annyit tartalmaz, 

hogy tulajdonképpen egy bejelentőlapot kell küldenie az önkormányzat felé a szolgáltatónak, e 

bejelentőlap visszaküldésével a szolgáltató már meg is kezdheti a munkáját. Kérdés, hogy az 

önkormányzat miket írhat elő, milyen eljárással történhet meg a helyreállítás. Való igaz, hogy a 

helyreállítás aszerint történt meg, amit az önkormányzat előírt. Abban látja a problémát, hogy az 

állítása ugyanannyit ér, mint az előtte lévő papírban szereplő állítások, mert írásos dokumentáció 

nincs. Többek között a közműegyeztetésről sincs. Az egyik fél azt mondja van, a másik fél azt 

mondja, nem volt. Tudni kell, hogy a Bácsvíznél a víz és a szennyvíz teljesen külön egység volt. 

Amennyire tudja, újra egyesítik ezt a két egységet, újra egy vezetés alá fognak tartozni, de ez eddig 

nem így volt. A vizesek valóban elvégezték a munkát, a szennyvizesek azt mondták, nem is tudták, 

hogy új út fog készülni, ők később szembesültek vele.  

Sajnos tényleg történt egy beomlás, ami feltételezte, hogy a későbbiekben nehogy itt is történjen. 

De nem havaria, ezt hangsúlyozza. Ragozhatják oda és vissza, reméli, nem volt hiábavaló egyikük 

munkája sem, úgy gondolja, a jövőben a hivatalban dolgozók munkáját is megkönnyítené, ha ez 

esetlegesen szabályozásra kerülne. Legfőképpen az új utakra gondol, amelyek még garanciális időn 

belül vannak, mint például ez is, amelyeknél – főleg nem havaria esetében – felbontás történik.  

Most már több információja van arról, hogy ilyen helyreállítás régebben nem történt, hanem teljes 

szélességben történt a helyreállítás, ha jól érti, és itt is le van írva, hogy amennyiben történik 

valami, és nem megfelelő a helyreállítás, akkor teljes szélességben kérhető a helyreállítás. Lehet, 

hogy egy garanciális út esetében rögtön így lehetne kérni, teljes szélességben történő 

helyreállítással. Fontosnak tartja az írásos dokumentációk elkészítését arról, hogy milyen 

közműegyeztetések történtek, és ott mi hangzott el, mit kért a vállalkozótól az önkormányzat, 

illetve fordítva, mert ezek hiányosságok.  

Jegyző asszonyt kérdezi, van-e arra lehetőség, hogy ilyen szabályzat elkészüljön? Úgy gondolja, 

ezzel a hivatal dolgozóinak munkáját is segítenék, hisz tulajdonképpen egy eljárásrend szerint 

haladnak és ez további félreértések elkerülését teszi lehetővé.  

 

Dr. Csáky András: nem minősíti azt, ami ezzel az üggyel kapcsolatban és egyébként folyik. Úgy 

gondolja, az eljárásrend évek óta így van, ez nem új dolog. Hogy más cég, jelen esetben a Bácsvíz 

belső kommunikációja hogyan működik, arról a hivatal nem tehet. Szintén tájékozódott az ügyben, 

és információi szerint a gördülő tervben a tavalyi évben nem szerepelt, kimaradt ez a beruházás. 

Egy zöldterületen omlott be a csatorna. Képviselő asszony azt kifogásolta, miért nem várták meg, 

hogy az aszfalt is beomoljon a Szent Imre herceg utcán, és csak utána, szó szerint akkor érvényesül 

a havaria kritériuma. Megelőzendő, hogy beomlás következzen be, a Bácsvíz elvégezte ezt a 

beruházást. Ha visszaemlékeznek, felmarták az utat, lezárták az egészet, és egy hónapig állt a 

munka, így még az is szóba került, hogy miért nem végezték el akkor ezt a tevékenységet. Erre azt 

a választ kapta, hogy a közbeszerzési eljárás – amit szintén lehetne havariának nevezni 

Magyarországon – nem tette lehetővé, hogy korábban, még az építés során intézkedjenek ezzel 

kapcsolatban. Azt meg lehetett volna tenni, de akkor az út építőjének a szerződését kellett volna 

módosítani, hogy még néhány hónapig lezárva tartják a Szent Imre herceg utcát és nem csinálják 

meg.  

Úgy gondolja, hogy a képviselő asszony által említett szabályzatnak megfelelően jártak el, a 

szabályzat megfelelő, és a dokumentálás megfelelő. Ha nem kapnak választ egy megkeresésre, 
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hogy kíván-e ott valaki munkát végezni vagy sem, akkor nem tudja, hogy ezen mit lehet 

dokumentálni. Nyilvánvalóan ez rendelkezésre áll, meg lehet nézni. Köszönetét fejezi ki az 

irodának, hogy ezt a munkát elvégezték. Nem lát ebben semmi kivetnivalót, persze mindenbe bele 

lehet kötni.  

 

Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző: ha jól érti, az volt a képviselő asszony kérdése, hogy van-e 

ilyen szabályzat hivatali szinten. Ha belső szabályzatra gondolt a képviselő asszony, ami a más 

szervekkel való kapcsolattartást szabályozza, olyan nincs, de lehet csinálni, jegyzői hatáskör, nem 

testületi, a testületnek jóvá sem kell hagynia azt. Ez sok területen le van szabályozva egyébként, 

nincs ilyen szabályzat, de nincs akadálya annak, hogy ilyet hozzanak.  

 

Takátsné Györe Anett: nem ilyen hozzászólást várt polgármester úrtól, úgy gondolja, sem a 

hozzászólása, sem a munkája nem támadó volt, hanem építő jellegű. Ez egy képviselőnek feladata, 

ugyanúgy, mint egy polgármesternek is. Ezért nem megrovást érdemel. Senki nem beszélt arról, 

hogy be kellene omolnia az útnak, sőt ő maga említette meg, hogy tudomása van egy beomlásról, 

am7inek az elhárítása szükséges volt. A működési rendre próbált kitérni, és azért járta körül ilyen 

körültekintően, hogy ha mégis előfordul ilyen eset, a szolgáltató részére milyen előírást lehet tenni, 

hogy még tökéletesebb és jobb legyen az út helyreállítása. Ugyanakkor a hivatal is tudja ezzel 

önmagát védeni, hogy ilyen ne forduljon elő. A Bácsvízzel kapcsolatban hivatkoztak arra, hogy 

volt-e közműegyeztetés vagy sem, ha erről írásos dokumentáció van, akkor ez nem fordul elő. Ez 

egy javító szándék volt részéről, nem tudja, hol lehetett ebben támadást feltételezni, így 

véleményezni a hozzászólását és munkáját, amit ebbe fektetett.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: mindig igyekszik integrálni a Képviselő-testülettől elhangzott véleményeket, 

most is ezt szeretné tenni. Egyáltalán nem kárhoztatva polgármester urat, de saját maga is aggódik, 

ha eljönnek a nyári aszfaltozási munkák, nem kell-e egy másik utat megint felvágni azért, mert 

nincs határozott és jó eljárásrend ezzel kapcsolatban? Valóban nemcsak ebben a ciklusban fordult 

ilyen elő, korábbi ciklusban is előfordult, hiszen az Összekötő úton történt hasonló dolog, ott sem 

értették igazán, hogy miért történik. Az idő tényezőtől függetlenül a Képviselő-testület elvárhatja, 

hogy ez szabályozott kérdéskör legyen.  

Javasolja a Képviselő-testületnek, hogy egy határozattal kérjék fel a hivatalt, hogy készítse el a 

közműegyeztetésekre vonatkozó szabályzatot, és ennek felelőse a jegyző asszony lenne, ahogy ez 

tőle is elhangzott, ez az ő hatáskörébe tartozik, a határidő pedig – tekintettel arra, hogy ezek a 

munkálatok nyárra határidőzöttek valószínűleg a költségvetést tekintve – nem kell, hogy nagyon 

szoros legyen, tehát az áprilisi testületi ülésre elegendő.  

 

Dr. Csáky András: jegyző asszony egyértelműen mondta, hogy nem testületi hatáskör, tudomásul 

vette a kérést és teszi a dolgát.  

 

Magyar Károly: kicsit unja már ezt az ügyet, ha végig mennek a városon, minden választókörzetben 

van annyi kátyú, felbontott út, ami nem lett helyreállítva sehogy sem. Nem most, 15 éve. Miért 

pont ezt az egyet emelik ki? Fel lehetne sorolni az összes kátyút, útépítést, azzal kellene foglalkozni 

inkább, nem ezzel az egyetlen dologgal. 

 

Takátsné Györe Anett: Magyar Károly képviselő úrnak elmondja, ez nem kátyú volt, nem ez a 

téma, nem is érdemel ez több szót. Jegyző asszonynak mondja, nem gondolja, hogy ezt testület elé 

kell hozni, amennyiben a jelzése elfogadható, köszönettel veszi, ha ilyen szabályzat születik.  
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Az előterjesztéshez további hozzászólás, kérdés nem lévén Dr. Csáky András polgármester úr 

szavazásra bocsátja az eredeti határozati javaslatot. 

 

Dr. Ferenczi Norbert (ügyrend): volt egy módosító javaslata, nem arról kell szavaztatni, ami az 

eredeti volt. A Képviselő-testület jogos igénye lehet ez, ha a hivatal elkészíti ezt és a jegyző asszony 

már most kifejezi ezt a szándékát, annak örülnek, de az interpelláció szándéka az SzMSz szerint 

pontosan az, hogy ha feltár a Képviselő-testület vagy a vizsgálat valami olyan gyakorlatot, amit 

lehet orvosolni vagy ami a jövőre nézve lehet jobb, akkor érvényesült az interpelláció és elérte a 

célját, mindenki megnyugszik, lesz egy szabályzat és talán nem vagy kevésbé fogja az utakat a 

jövőben ez a veszély fenyegetni. A választóknak is tartoznak ennyivel, mert ők kérdezték a 

testülettől, hogy miért vágták fel az utat rögtön az aszfaltozás után.  

 

Dr. Csáky András polgármester úr szavazásra bocsátja Dr. Ferenczi Norbert képviselő úr módosító 

javaslatát és megállapítja, hogy a Képviselő-testület 9 igen és 3 nem szavazattal, 2 tartózkodás 

mellett elfogadta azt, és meghozta határozatát.  

 

20/2023.(I. 26.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  

 

1.) Felkéri a jegyzőt, hogy közműegyeztetések ügymenetéről bocsásson ki belső szabályzatot. 

 

2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt, a szükséges intézkedések megtételére.  

 

Határidő: 2023. április 20. Felelős: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

 
# 7253  
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Kónya Ágnes Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Dr. Czinege Imre Nem 

Fehér István Nem 

Magyar Károly Nem 
Dr. Csáky András polgármester úr Tart. 

László Ágnes Tart. 

Tarr Felicián Távol 
 

 

13.) NAPIREND: A közterületek használatának rendjéről és feltételeiről szóló rendelet módosítása 

- Rendelet 

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 8. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság, a Humán Bizottság és a Jogi, Ügyrendi 

és Közbiztonsági Bizottság véleményezte, és elfogadásra javasolják a testületnek a rendelet-
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tervezetet. A Fidesz frakció óhaja volt korábban, hogy ilyen rendelet készüljön. Ennek a hivatal 

eleget tett. 

 

László Ágnes: annyi problémája van a módosítással kapcsolatban, hogy eddig a polgármester, a 

főépítész és a közterület-felügyelet hatásköre volt dönteni arról, mi jelenhet meg a város 

közterületein. Most egy bizottság fog arról dönteni, hogy XY kirakhat-e valamilyen tárgyat akár 

végleg, akár állandóan a város területére. Nem gondolja, hogy ez jó, hiszen vannak olyan dolgok, 

amik megosztják az embereket. Vannak, amik egy történelmi városrészben nem helyezhetők el, 

mégis maga a kezdeményezés jó lehet, csak a megfelelő helyre kitalálva.  

A következő napirendi pontnál módosul a civil pályázatok folyamata, ott nincs olyan a pályázati 

kiírásban, hogy jelöljék meg azt az időintervallumot, amely időre ki szeretnék helyezni az adott 

tárgyat. Nagyon jól meg lett fogalmazva, hogy a helyszínt jelöljék meg, az is benne van a 

pályázatban, hogy mikortól, viszont az nincs benne, hogy meddig. Bármit kitesznek a városban, 

ahhoz tulajdonosi hozzájárulás kell. Jó példa erre a DTKH mostani akciója, hogy mindenféle 

engedély és egyeztetés nélkül telerakták olajgyűjtő kukákkal a várost, ami megbotránkoztató volt 

bizonyos helyszíneken (múzeum előtt stb.). Nem tartja helyesnek, hogy elvegyék a jogköröket 

jelen esetben a polgármester úrtól ill. a főépítész asszonytól, hogy bizonyos tárgyakat ők is 

hagyjanak jóvá. Javasolja, hogy ezzel a ponttal ne módosítsák a rendeletet, ennek visszavonását 

kéri.  

 

Takátsné Györe Anett: ha jól gondolja, itt kimondottan a bizottságok által kezelt pályázati 

támogatásból megvalósuló köztárgyak elhelyezéséről van szó, ott már megtörténnek az 

egyeztetések, így csak az eljárási rend folyamata rövidül és nem hosszabbodik.  

 

Dr. Gujka Attila irodavezető: eddig sem kellett tulajdonosi hozzájárulás ahhoz, ami most 

kiemelésre került a közterület használati rendelet alól, ahhoz közterület használati engedélyt kellett 

kérni. A pályázati metódus azzal egyszerűsödne le, hogy ezeknek a közterületekre kihelyezendő 

köztárgyakra, amelyek pályázatból valósulnak meg, nem kell közterület használati engedélyt kérni, 

viszont a bizottság elé be kell nyújtani a pályázónak a főépítész nyilatkozatát arról, hogy támogatja 

ezt – ez benne van az új pályázati rendeletben - , illetve az ingatlan kezelőjének a hozzájárulását. 

Tehát adott esetben, ha valaki egy padot szeretne kihelyezni közterületre, egyeztetni kell a Várvag 

Kft-vel, hogy milyen padot támogat, illetve a főépítész asszony hozzájárulását is be kell szerezni, 

hogy szintén támogatja ezt. Ezután dönthet róla a bizottság, ezen nyilatkozatok megléte esetén 

fogja a bizottság elmondani róla a véleményét. Megjegyzi továbbá, hogy a kihelyezett köztárgyak 

az önkormányzat tulajdonába és fenntartásába fognak kerülni, éppen ezért van szükség arra, hogy 

minden esetben megtörténjen az egyeztetés az önkormányzattal, hiszen az önkormányzat is csak 

olyan köztárgyat kíván átvenni, aminek a kihelyezéséhez hozzájárult.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: köszöni mindkét rendelet előkészítését, mind a jegyző asszonynak, mind az 

abban közreműködő hivatali dolgozóknak. A következő problémára fog a két rendeletmódosítás (a 

jelenlegi és a pályázati keretekről szóló rendelet módosítása is) egyben megoldást nyújtani, ahogy 

irodavezető úr is elmondta. Ha a városban körülnéznek, rengeteg olyan apró tárgy van kitéve, amit 

pályázatból valósítottak meg, és azért nem lehet vagy azért nehéz a költségvetésben szerepeltetni 

a javításukat, mert nem világos az, hogy kinek a tulajdonába kerül. Ha emlékeznek, ez a kannafával 

kapcsolatban is felmerült már egyszer, és a Szentháromság szoborral kapcsolatban is, ha 

évszázados példát akar említeni, mert az utóbbiról sem tudják, hogy kinek a tulajdona, mégis el 

kell végezni a kapcsolódó felújításokat. Ugyanilyen apró dolgok vannak: virágos utcanév táblák 
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stb., amiket nem tud a Várvag karbantartani, mert ezek kihelyezésük után nem kerültek a város 

tulajdonába. A rendelet most világosan fogalmaz: ha a pályázó előzetesen egyeztet a kezelővel és 

a bizottság odaadja hozzá a támogatást, akkor egy olyan lakossági ill. civil igény valósul meg, amit 

később a város olyan módon tud magáévá tenni, hogy később tulajdonosként ezeket fenn is tartja. 

Ha egy padra gondolnak: nem fog a civil szervezet a későbbiekben kimenni ehhez a padhoz 

festegetni, hanem ezt a Várvag Kft. fogja elvégezni, ha elkorhad a virágos utcanév tábla, a Várvag 

Kft. fogja elvégezni a felújítást, vagy ha tönkremegy a Szentháromság szobor, vagy egy másik 

szobor, akkor megint csak a városnak kell elvégeznie a javítást. Be kell látni, hogy ez így van. Ezt 

a jövőre nézve el tudják intézni, egyik következő indítványukban majd a múltba is kell tekinteni, 

mert sok ilyen köztárgy van a városban, ami ilyetén módon gazdátlan. De legalább a jövőre nézve 

rendezi a rendelet azt, hogy csak úgy lehet pályázatot benyújtani, ha az főépítésszel, a közterület 

kezelőjével egyeztetve van, ehhez odaadja az illetékes bizottság a forrást, és a forrás biztosítása 

után pedig a város tulajdonába kerül. Ez egy külön felelősséget is jelent majd a bizottság részéről, 

mert csak akkor kell majd támogatni a különböző köztárgyakat, ha a városnak érdekében áll majd 

ezeknek a későbbi fenntartása.  

 

Az előterjesztéshez további hozzászólás, kérdés nem lévén Dr. Csáky András polgármester úr 

szavazásra bocsátja a rendelet-tervezetet. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 13 igen 

szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadta azt, és megalkotta rendeletét.  

 

Az 1/2023. (I.31.) Ök. rendelet a jegyzőkönyv 8/a sz. melléklete.  

 
# 7254 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Kónya Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

László Ágnes Tart. 

Tarr Felicián Távol 
 

14.) NAPIREND: Pályázati támogatási keretek felhasználásának szabályairól szóló 

önkormányzati rendelet felülvizsgálata - Rendelet 

Szakmai előterjesztő: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 9. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést mind a négy állandó bizottság megtárgyalta és elfogadásra 

javasolják a testületnek a rendelet-tervezetet. 

 

Az előterjesztéshez hozzászólás, kérdés nem volt, így szavazásra bocsátja a rendelet-tervezetet. 

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta azt, és megalkotta 

rendeletét.  
 

A 2/2023. (I.31.) Ök. rendelet a jegyzőkönyv 9/a sz. melléklete.  
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# 7255 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Távol 

 
 

15.) NAPIREND: A szociális vetítési alap bevezetésével kapcsolatos jogharmonizáció – 

önkormányzati rendeletek módosítása – Rendelet 

Szakmai előterjesztő: Dr. Szoboszlay Árpádné aljegyző 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 10. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság, a Humán Bizottság és a Jogi, Ügyrendi 

és Közbiztonsági Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolják a testületnek mindkét rendelet-

tervezetet.  

 

Czinege Imre: Magyarországon 13 éve 28.500,- Ft a legkisebb nyugdíj. Ez egy gyalázatosan 

alacsony érték. Ez a legkisebb nyugdíj szám, mert 17 egyéb pénzügyi szolgáltatás ehhez 

kapcsolódik. A legfontosabbak egyike a szociális támogatás, amely ennek a minimál nyugdíjnak a 

80%-a. Amikor a kormányzat bevezette ezt az új fogalmat, egyetlen egy magyarázatot sem talált 

arra, hogy miért kell ezt bevezetni, annál is inkább, mert mindkettő értéke 28.500,- Ft. Csak sejtése 

van, hogy a jövőben, amikor már nem bírják ki azt a nyomást, hogy ne emeljék 13 év után a minimál 

nyugdíjat, akkor ennek az emelése megtörténik, de kiesik ebből a kosárból a szociális támogatás, 

ami megmarad, az pedig ugyanolyan kicsi, mint eddig. Tudja, hogy az önkormányzatnak ezt 

módosítani kell és beépíteni, de azért, mert ezt rendkívül rossznak tartja, engedjék meg, hogy úgy 

fejezze ki a tiltakozását, hogy nem szavazza meg ezt az előterjesztést.  

 

Dr. Csáky András: ahogy mondta képviselő úr, ezt kötelezettség beemelni a saját rendeletükbe. 

Mérlegelési joguk, módosítási lehetőségük nincs.  

 

Az előterjesztéshez további hozzászólás, kérdés nem volt, így Dr. Csáky András polgármester úr 

szavazásra bocsátja az I. rendelet-tervezetet. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 9 igen 

szavazattal, 3 tartózkodás mellett elfogadta azt, és megalkotta rendeletét.  
 

A 3/2023. (I.31.) Ök. rendelet a jegyzőkönyv 10/a sz. melléklete.  

 
# 7256 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Kónya Ágnes Igen 
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Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Dr. Czinege Imre Tart. 

Fehér István Tart. 

Magyar Károly Tart. 
Klément György Távol 

László Ágnes Távol 

Tarr Felicián Távol 

 

Szavazásra bocsátja a II. rendelet-tervezetet. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 9 igen 

szavazattal, 3 tartózkodás mellett elfogadta azt, és megalkotta rendeletét.  
 

A 4/2023. (I.31.) Ök. rendelet a jegyzőkönyv 10/b sz. melléklete.  
 

# 7257 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Kónya Ágnes Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Dr. Czinege Imre Tart. 

Fehér István Tart. 

Magyar Károly Tart. 
Klément György Távol 

László Ágnes Távol 

Tarr Felicián Távol 

 

 

16.) NAPIREND: Cegléd, Ugyer 073/4. hrsz. ingatlan hasznosítása 

Szakmai előterjesztő: Mótyán Krisztián ügyvezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 11. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 

testületnek.  

 

Magyar Károly: javasolja, addig ne adják át a Várvagnak, amíg a Mindennapi Kenyerünk Szociális 

Szövetkezet nem számolt el, és az összeférhetetlenség az, hogy ha a Várvagnak adják át, és ő átadja, 

ő a felügyelő-bizottság tagja. Nem megfelelő ez így.  

 

Dr. Csáky András: képviselő úr az ezzel kapcsolatos véleményét a szavazatával fogja tudni 

kifejezni. Szövegszerű módosítás nem hangzott el, a képviselő úr véleményét tiszteletben tartják. 

Úgy gondolja, hogy a hivatalos, rendes elszámolások megtörténtek.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban további hozzászólás, kérdés nem hangzott el.  

Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot és megállapítja, hogy a Képviselő-testület 9 igen, 1 nem 

szavazattal és 3 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát.  
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21/2023.(I. 26.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) a VÁRVAG Nonprofit Kft. hasznosításába adja a Cegléd Város Önkormányzatának 

kizárólagos tulajdonában lévő, Cegléd külterület 073/4 hrsz-ú, természetben Cegléd, Ugyer 

XX. dűlő 6. szám alatti kivett tanya és kert megnevezésű ingatlant. 

 

2.) Utasítja a VÁRVAG Nonprofit Kft.-t, hogy vizsgálja meg az 1.) pontban megnevezett ingatlan 

bérbeadási lehetőségét. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7258 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Kónya Ágnes Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Magyar Károly Nem 
Fehér István Tart. 

Földi Áron Tart. 

László Ágnes Tart. 
Klément György Távol 

Tarr Felicián Távol 

 

 

17.) NAPIREND: Nem lakás céljára szolgáló helyiségek közérdekű célú felhasználása 2023-ban 

lejáró bérleti szerződések esetén 

Szakmai előterjesztő: Mótyán Krisztián ügyvezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 12. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: a Gazdasági Bizottság és a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság 

megtárgyalta az előterjesztést és támogatták mind a négy határozati javaslat elfogadását.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban hozzászólás, kérdés nem hangzott el.  

Szavazásra bocsátja az I. határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 

13 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát.  

 

22/2023.(I. 26.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Nem tart igényt a Cegléd Város Önkormányzatának kizárólagos tulajdonában lévő Cegléd 

belterület 954/A/47 hrsz-ú, természetben Cegléd, Jászberényi út 13-17. szám alatti 

Társasházban található 17 m2 alapterületű raktárhelyiségre önkormányzati közfeladatok 

ellátásához vagy közérdekű célú felhasználásra. 
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2.) Hozzájárul az 1. pontban körülírt ingatlan bérleti szerződésének meghosszabbításhoz. 

3.) Utasítja a VÁRVAG Nonprofit Kft-t a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7259 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Klément György Távol 

Tarr Felicián Távol 

 

 

Szavazásra bocsátja a II. határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 

13 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát.  

 

23/2023.(I. 26.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Nem tart igényt a Cegléd Város Önkormányzatának kizárólagos tulajdonában lévő Cegléd 

belterület 963/9/A/61 hrsz -ú, természetben Cegléd, Kossuth Ferenc u. 54. szám alatti 

Társasházban található, 1. számú, 21 m2 alapterületű garázshelyiségre önkormányzati 

közfeladatok ellátásához vagy közérdekű célú felhasználásra. 

2.) Hozzájárul az 1. pontban körülírt ingatlan bérleti szerződésének meghosszabbításhoz. 

3.) Utasítja a VÁRVAG Nonprofit Kft-t a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 
# 7260 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Klément György Távol 
Tarr Felicián Távol 

 

Szavazásra bocsátja a III. határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 

13 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát.  
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24/2023.(I. 26.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Nem tart igényt a Cegléd Város Önkormányzatának kizárólagos tulajdonában lévő Cegléd, 

belterület 273/A/2 hrsz-ú, természetben Cegléd, Piac u. 1. szám alatti Társasházban található 

58 m2 alapterületű irodahelyiségre önkormányzati közfeladatok ellátásához vagy közérdekű 

célú felhasználásra. 

 

2.) Hozzájárul az 1. pontban körülírt ingatlan bérleti szerződésének meghosszabbításhoz. 

 

3.) Utasítja a VÁRVAG Nonprofit Kft-t a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
 

# 7261 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Klément György Távol 

Tarr Felicián Távol 
 

 

Szavazásra bocsátja a IV. határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 

13 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát.  

 

25/2023.(I. 26.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Nem tart igényt a Cegléd Város Önkormányzatának kizárólagos tulajdonában lévő belterület 

601 hrsz-ú, természetben Cegléd, Szent Imre Herceg u. 32. szám alatti 30 m2 alapterületű 

irodahelyiségre önkormányzati közfeladatok ellátásához vagy közérdekű célú felhasználásra. 

 

2.) Hozzájárul az 1. pontban körülírt ingatlan bérleti szerződésének meghosszabbításhoz. 

 

3.) Utasítja a VÁRVAG Nonprofit Kft- t a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 
 

# 7262 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 
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Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Klément György Távol 

Tarr Felicián Távol 

 

18.) NAPIREND: Hozzájárulás 2023-ban üresen álló nem lakás céljára szolgáló helyiségek nyílt 

pályázati úton történő hasznosításához 

Szakmai előterjesztő: Mótyán Krisztián ügyvezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 13. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság és a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági 

Bizottság megtárgyalta, és elfogadásra javasolják a testületnek mindkét határozati javaslatot. 

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban hozzászólás, kérdés nem hangzott el.  

Szavazásra bocsátja az I. határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 

13 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát.  

 

26/2023.(I. 26.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Nem veszi igénybe a Cegléd Város Önkormányzatának kizárólagos tulajdonában lévő Cegléd 

belterület 65 hrsz -ú, valóságban Cegléd, Szabadság tér 1. szám alatti kivett áruház 

megnevezésű, 1252 m2 alapterületű ingatlanban található 67 m2 alapterületű üzlethelyiséget 

önkormányzati közfeladat céljára, vagy közszolgáltatás ellátására. 

2.) Hozzájárul, hogy a VÁRVAG Nonprofit Kft., mint Hasznosító Cegléd Város 

Önkormányzatának lakások és helyiségek bérletéről szóló többször módosított 23/2009. (V. 

28.) KT. rendelet szabályai szerint pályázati úton, vagy az I/2018. (I. 31.) Önkormányzati 

rendelet szabályai szerint versenyeztetési eljárás útján hasznosíthatja a helyiség bérleti jogát. 

3.) Utasítja a VÁRVAG Nonprofit Kft. - t, mint Hasznosítót a szükséges intézkedések 

megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 
 

# 7263 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Klément György Távol 

Tarr Felicián Távol 
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Szavazásra bocsátja a II. határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 

13 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát.  

 

27/2023.(I. 26.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Nem veszi igénybe a Cegléd Város Önkormányzatának kizárólagos tulajdonában lévő Cegléd 

belterület 44 hrsz-ú, valóságban Cegléd, Szabadság tér 2. szám alatti kivett gyógyszertár 

megnevezésű, 772 m2 alapterületű ingatlanban található 328 m2 alapterületű iroda és 

üzlethelyiség, valamint a hozzá tartozó 111 m2 alapterületű pincehelyiség megnevezésű nem 

lakás céljára szolgáló helyiséget önkormányzati közfeladat céljára, vagy közszolgáltatás 

ellátására. 

 

2.) Hozzájárul, hogy a VÁRVAG Nonprofit Kft., mint Hasznosító Cegléd Város 

Önkormányzatának lakások és helyiségek bérletéről szóló többször módosított 23/2009. (V. 

28.) KT. rendelet szabályai szerint pályázati úton, vagy az I/2018. (I. 31.) Önkormányzati 

rendelet szabályai szerint versenyeztetési eljárás útján hasznosíthatja a helyiség bérleti jogát. 

 

3.) Utasítja a VÁRVAG Nonprofit Kft. - t, mint Hasznosítót a szükséges intézkedések 

megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7264 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Klément György Távol 

Tarr Felicián Távol 

 

 

19.) NAPIREND: Cegléd Alkotmány u. 11. szám alatti irodaház „B” épület 4.,5., és 6. számú irodák 

bérleti szerződésének határozatlan időre történő meghosszabbítása 

Szakmai előterjesztő: Mótyán Krisztián ügyvezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 14. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság és a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági 

Bizottság és támogatták az „A” határozati javaslat elfogadását. 

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban hozzászólás, kérdés nem hangzott el.  

Szavazásra bocsátja az „A” határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 
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egyhangú, 13 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát.  

 

28/2023.(I. 26.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) meghosszabbítja a Pest Vármegyei Kormányhivatal (székhely: 1052 Budapest, Városház u. 

7., cégjegyzékszám: adószám: 15789350-2-41, képviseli: Dr. Tarnai Richárd főispán) kérelme 

alapján, az általa bérelt Cegléd Város Önkormányzatának kizárólagos tulajdonában lévő, 

Cegléd belterület 14 helyrajzi számú, természetben Cegléd, Alkotmány u. 11. szám alatt 

található, kivett irodaház megnevezésű 592 m2 alapterületű ingatlanból, a „B” épületben lévő 

4., 5., és 6., számú 10 + 15 + 15 m2, azaz összesen 40 m2 alapterületű irodahelyiségekre 

vonatkozó bérleti szerződését 2023. február 1-től határozatlan időre. 

 

2.) Utasítom a VÁRVAG Nonprofit Kft. - t, a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7265 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Klément György Távol 

Tarr Felicián Távol 

 

 

20.) NAPIREND: FOUR FOR DENT Kft. - feladat-ellátási szerződésének módosítása 

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 15. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság és a Humán Bizottság megtárgyalta és 

javasolják elfogadásra a testületnek. 

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban hozzászólás, kérdés nem hangzott el.  

Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 

igen szavazattal elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát.  
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29/2023.(I. 26.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Aktualizálja a FOUR FOR DENT Kft-vel (2700 Cegléd, Népkör u. 9.) 2015. augusztus 5-én 

létrejött, iskola- és ifjúság-egészségügyi fogászati ellátásra vonatkozó feladat-ellátási 

szerződést az érintett köznevelési intézmények elnevezése, valamint a hatályos jogszabályi 

előírások alapján. 

2.) Felhatalmazza a Polgármestert az 1. pontban hivatkozott feladat-ellátási szerződés 

módosításának aláírására. 

3.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7266 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Távol 

 

 

21.) NAPIREND: Pályázat a Ceglédi Hírmondó felelős kiadói feladataira 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester  

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 16. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: emlékeztet mindenkit, hogy ez az előterjesztés is a Fidesz frakció 

kezdeményezésére készült. Az előterjesztést mind a négy állandó bizottság megtárgyalta és 

elfogadásra javasolja a testületnek. 

 

László Ágnes: vannak aggályai, hogy az egyik ceglédi médiát magánkézbe juttatják. Több indoka 

is van erre. Az előttük lévő pályázati kiírás úgy néz ki, mintha már személyre lett volna kiírva, 

mintha már meg is lenne a jövőbeni gazdája. Biztosak-e abban, hogy költséghatékonyság 

szempontjából ez a jobb a városnak? Hiszen elkerül az egyik média az önkormányzattól, amelyben 

lehetőség volt a városnak korlátlan mennyiségű hírt adni a város eseményeiről, a jövőben pedig ki 

lesznek szolgáltatva egy olyan médiának, amelynek döntési hatásköre van arról, hogy mi 

jelenhessen meg a városról. Nem gondolja, hogy annyira nagy költséget jelent ez az újság Cegléd 

számára, hogy elveszik a lehetőséget attól, hogy egy teljesen független, szabad média legyen 

Cegléden.  

 

Dr. Csáky András: ez az álom kategóriája. 

 

Fehér István: annak idején sem értett azzal egyet, hogy a Hírmondót kiszervezzék, ezért most nem 
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érthet egyet azzal, hogy egy ilyen pályázat kiírásra kerül. 

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot és megállapítja, hogy a Képviselő-testület 8 igen és 5 

nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

30/2023.(I. 26.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Pályázatot hirdet - a határozat elválaszthatatlan mellékletét képező tartalommal - az 

önkormányzat hivatalos lapja, a Ceglédi Hírmondó önkormányzati intézményi körből 

kiszervezett kiadói (szerkesztési, előállítási és terjesztési) feladatainak ellátására. 

 

2.) Közzéteszi az 1. pontban hivatkozott pályázati kiírást a cegled.asp.lgov.hu honlapon, a Ceglédi 

Közös Önkormányzati Hivatal hivatalos hirdetőtábláján és a Ceglédi Városi Televízió 

képújság rovatában. 

 

3.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
 

1. melléklet a 30/2023. (I. 26.) Ök. határozathoz 

 

PÁLYÁZATI KIÍRÁS 

a Ceglédi Hírmondó felelős kiadói és főszerkesztői, valamint 

előállítási és terjesztési feladatainak ellátására 

Cegléd Város Önkormányzata (a továbbiakban: Önkormányzat) a(z) …/2023. (I. 26.) Ök. határozat alapján a 

pályázatot hirdet az Önkormányzat által alapított hivatalos lap, a Ceglédi Hírmondó nyomtatott sajtótermék 

1. felelős kiadói és főszerkesztői, valamint előállítási és terjesztési feladatainak 

2. 2023. május és 2024. június közötti (14 hónap) 

terjedő ellátására. 

3. Feltételek: 

3.1. az önkormányzat és szervei hirdetményeinek, közleményeinek, híreinek 

3.1. havonta egyszeri megjelentetése, 

3.2. legalább A5-ös méretben és beköthető formátumban, 

3.3. legalább 12 oldalon és 

3.4. 16.000 példányszámban, emellett 

3.5. digitális másolat elérhetősége az Önkormányzat hivatalos honlapján, 

3.7. terjesztés Cegléd valamennyi címhelyére, 

3.8. a nyomtatott lap kiemelt információinak közösségi médiában való megjelentetése. 

4. Pályázatot nyújthat be 

4.1. referenciával igazoltan 

4.2. legalább 5 éves kiadói-, újságírói szakmai tapasztalattal rendelkező 

4.3. átlátható szervezet, amely 

4.4. rendezett munkaügyi kapcsolatokat rendelkezik, és 

4.5. köztartozása nincs. 

5. A pályázat elbírálásánál előnyt jelent: 

5.1. A jelenlegihez képest kiegészítő, színesítő tartalom: hírek az önkormányzat munkájához szorosan nem 

tartozó, de azzal közvetve összefüggő városi eseményekről, a sport-, civil életből 

5.2. Az önkormányzati képviselők munkájáról további hírek, kapcsolódó háttér elemzések, interjúk 
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5.3. Az önkormányzat számára visszacsatolást biztosító olvasói levelek, vélemények megjelentetése 

5.4. A kiadó számára rendelkezésre álló közösségi média felület nagy követői számmal 

5.5. A kiadó által az önkormányzati sajtóeseményeken rendelkezésre álló újságíró, fotós munkatárs 

5.6. A városi hirdetmények  

6. A pályázat benyújtásának 

6.1. határideje: 2023. február 28. 

6.2. módja: írásban, mellékletekkel egyidejűleg, keltezéssel, aláírással és bélyegzővel ellátva 

6.3. helye: személyesen Cegléd Város Önkormányzatának Polgármestere részére (2700 Cegléd, Kossuth tér 1. 

110. iroda, valamint e-mailben: polgarmester@cegledph.hu 

7. A pályázatnak kötelezően tartalmaznia kell: 

7.1. részletes pályázati ajánlatot, az 1-3., illetve 5. pontokban rögzített feltételek teljesítésére vonatkozóan, 

7.2. a konkrét összegű finanszírozási igényt indokolással, figyelemmel arra is, hogy a díjazás utalására havonta 

utólag, számla ellenében kerülhet sor; 

7.3. a 4. pontban részletezett feltételekhez kapcsolódó alábbi nyilatkozatokat, igazolásokat: 

7.3.1. a pályázó nyilatkozata szakmai tapasztalatairól, referenciáiról,  

7.3.2. nyilatkozat arról, hogy a pályázó nem tartozik a közpénzekből nyújtott támogatások átláthatóságáról 

szóló 2007. évi CLXXXI. törvény hatálya alá; 

7.3.3. nyilatkozat arról, hogy a pályázónak köztartozása nincs, amit nyertes pályázat esetén a NAV 

Köztartozásmentes Adatbázisából, valamint a pályázó székhelye és telephelye szerint illetékes 

önkormányzati adóigazolással igazol  

7.3.4. nyilatkozat változásbejelentési eljárásról 

7.3.5. nyilatkozat arról, hogy a pályázó átlátható szervezet és megfelel a rendezett munkaügyi kapcsolatok 

követelményének; 

8. A pályázat elbírálása 

8.1. Cegléd Város Önkormányzata Képviselő-testületének hatáskörébe tartozik, melyre 

8.2. a Képviselő-testület 2023 márciusi rendes ülésén kerül sor. 

8.3. eredményéről minden pályázót értesítünk 

8.4. a nyertes pályázóval – a Ceglédi Hírmondóval kapcsolatos feladatokat és jogokat rendező megállapodás 

megkötésére kerül sor, 

8.5. a médiaszolgáltatásokról és a tömegkommunikációról szóló 2010. évi CLXXXV. törvényben előírt 

eljárásokra figyelemmel. 

9. A pályázati kiírás közzétételre kerül 

9.1. a www.cegled.asp.lgov.hu / címlap / közérdekű információk és dokumentumok oldalán, valamint 

9.2. a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatal hivatalos hirdetőtábláján, továbbá 

9.3. a Ceglédi Városi Televízió képújság rovatában 

 
# 7267 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Dr. Czinege Imre Nem 

Dr. Csáky András polgármester úr Nem 
Fehér István Nem 

László Ágnes Nem 

Magyar Károly Nem 

Földi Áron Tart. 

Tarr Felicián Távol 

 

22.) NAPIREND: Beszámoló Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatal 2022. évi működéséről 

Szakmai előterjesztők: a KÖH irodavezetői 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester  

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 17. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság megtárgyalta és 

http://www.cegled.asp.lgov.hu/
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elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek azzal, hogy az Adócsoportra vonatkozó adatok 

pontosításra kerültek a bizottsági ülésen. Az Adóhatóság 3 506 db tételre, azaz 210.871.512 Ft-ra 

adott ki beszedési megbízást (inkasszót) a pénzintézeteknek, melyből 98.506.028 Ft hátralék került 

levonásra az adózók számlájáról. A végrehajtási eljárások megindításával az önként történt 

befizetéseket követően összesen 102.793.999 Ft folyt be. Az adóhatósági ügyintézők által az 

adókötelezettségek felderítése során 20.588.967 Ft összegű befizetés történt 2022-ben. 

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban hozzászólás, kérdés nem volt.  

Szavazásra bocsátja a fenti módosítással együtt a határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a 

Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát. 

 

31/2023.(I. 26.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.)  Elfogadja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatal 2022. évi működésről szóló 

beszámolóját. 

2.)  Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 
 

# 7268 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Távol 

 

23.) NAPIREND: Beszámoló a Képviselő-testület határozatainak végrehajtásáról 

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 18. sz. melléklete. 

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Dr. Csáky András polgármester úr szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. Megállapítja, hogy 

a Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

32/2023.(I. 26.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 
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1.) Elfogadja Cegléd Város Önkormányzata Képviselő-testületének a 2022. december 15-i rendes 

ülésnapon, illetve a korábban hozott, de még nem teljesített határozatainak végrehajtásáról 

szóló beszámolót. 

2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7269 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Távol 

 

 

 

24.) NAPIREND: Egyebek  

 

Mozgáskorlátozott személyek számára szolgáló parkolóhely kijelölése a 

Kossuth F. utca 51. sz. előtt 
Előterjesztő: Rimóczi Gábor önkormányzati képviselő 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 19. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: korábban a testület azzal a nemes feladattal bízta meg, hogy ilyen táblák 

kihelyezéséről dönthessen, és ez a tábla kihelyezésre került, erről tájékoztatja a jelenlévőket. Az 

előterjesztő mégis ragaszkodik ehhez. Az előterjesztést a Gazdasági Bizottság és a Jogi, Ügyrendi 

és Közbiztonsági Bizottság tárgyalta és javasolta a határozati javaslat elfogadását.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 

igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

33/2023.(I. 26.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Dönt arról, hogy a mozgáskorlátozott személyek számára szolgáló parkolóhely kerüljön 

kijelölésre a Kossuth F. utca 51. szám előtt. 

 

2.) Felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy helyezzen ki „Mozgáskorlátozott személyt szállító 

járművek részére fenntartott várakozóhely” KRESZ táblát, illetve a parkolóhelyen az utat 

burkolati jellel kell jelölni. 
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3.) Kötelezettséget vállal arra, hogy a szükséges fedezet összegét a VÁRVAG Városüzemeltetési 

és Vagyongazdálkodási Nonprofit Közhasznú Kft. 2023. évi költségvetésébe integráltan 

biztosítja. 

 

4.) Felhatalmazza a Polgármestert a szükséges nyilatkozatok megtételére, szerződések aláírására. 

 

5.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt és a VÁRVAG Városüzemeltetési és 

Vagyongazdálkodási Nonprofit Közhasznú Kft.-t a szükséges intézkedések megtételére 

 

Határidő: 2023. június 1. Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7270 

Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Távol 

 

 

25.) NAPIREND: Kérdések, interpellációk 

 

Dr. Csáky András: interpelláció nem érkezett.  

 

Kónya Ágnes: a múlt hónapban a testületi ülés végén jelezte már, hogy körzetében a Csíkos szél 

kritikán aluli állapotban van, ez azóta csak romlott, nagyon szeretné kérni a segítséget, mert a lakók 

többször jelezték neki, hogy teljesen élhetetlen az élet az út mellett, az autók lecsapják sárral a 

házfalakat. Azon az úton az összes létező úttípus megtalálható, van aszfalt, útalap, föld, lyuk lyuk 

hátán van, nem lehet rajta úgy elmenni, hogy ezeket kikerüljék. Másik nagy probléma, hogy sok 

teherautó jár ezen az úton, amelyek viszonylag nagy sebességgel is közlekednek. Erre is jó lenne 

megoldást találni, egy teherautóval behajtani tilos tábla kihelyezése indokolt lehetne, bár azt is 

figyelembe kellene venni, hogy ott sok vállalkozás működik, amelyek viszont használnak 

teherautókat, tehát egy „kivéve célforgalom” táblával ezt meg lehetne oldani.  

Tudja, hogy a megoldást az jelentené, ha be is tartanák ezeket a szabályokat, de nagyon kéri ezt, 

mert úgy véli, a városban nincs még egy ilyen borzalmas állapotú utca a belterületen, mint a Csíkos 

szél. A Pesti út felőli oldalon, ahol aszfaltos a bekötő része, három-négy ház van egymás mellett, 

ők tényleg fürdenek a sárban, utána viszonylag kevesebb ház található, de az egész kritikán aluli. 

Közlekedési és utas szakemberekkel is beszélt, akik azt mondták, hogy a városban a legfontosabb 

a Csíkos szél útkialakítása lenne, mert ez tényleg a város szégyene. Ha normálisan meg lehetne 

csinálni ezt az utat, akkor biztos, hogy a Bajcsy-Zsilinszky út és annak kereszteződésnek a 

terhelését nagy mértékben könnyítené.  

Többször volt szó arról a költségvetések kapcsán is, hogy tervezzék meg ezt az utat, most is ezt 
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kéri, és a későbbiekben, ha lehetőség van rá, pályázat útján vagy máshogyan ezt az utat tegyék 

rendbe, mert erre nagy szükség lenne.  

 

Dr. Csáky András: az ülésteremben jelen van a Várvag Kft. ügyvezetője, ezúton kéri tőle, 

vizsgálják meg, milyen lehetőségek vannak és képviselő asszonyt írásban tájékoztassák egy héten 

belül. Kéri a frakciót, hogy erre is gondoljanak a költségvetés tárgyalása során.  

 

Fehér István: kaptak egy tájékoztató jellegű anyagot, amely a Ceglédi Mindennapi Kenyerünk 

Szociális Szövetkezet jogutód nélküli megszüntetéséről szól. Az anyagban szerepel az, hogy 

lehetőség van a szövetkezet egyszerűsített végelszámolási jog nélküli megszüntetésére és az azt 

követő oldalon egy helyen van egy olyan időpont megjelölve, hogy az egyszerűsített végelszámolás 

kezdő napjaként 2023. január 1-jét jelöli ki. Milyen feladatai vannak az önkormányzatnak ill. a 

hivatalnak ebben az ügyben?  Támogatást nyújtottak a szövetkezetnek tárgyi eszközök 

beszerzésére, mi történik ezekkel az eszközökkel, az elszámolás során ez hogyan fog 

megvalósulni? 

 

Halasi Judit főtanácsos: ahogy a tájékoztatóban olvasták, valóban 2023. január 1. a dátum, 

jogszabály szerint történik az eljárás lefolytatása, ezzel kapcsolatosan a hivatalnak semmilyen 

egyéb teendője nincs, ahogyan ez már el is hangzott a képviselő úr irányába. Amennyiben lezárul 

a folyamat és a jogszabályoknak megfelelően eljárva a cégbíróság kimondja végül a megszűnést, 

és ez átvezetésre kerül a cégnyilvántartásban, ezzel kapcsolatban szintén tájékoztatási kötelezettség 

van a Képviselő-testület irányába, hiszen egy tagként érintve van Cegléd Város Önkormányzata is, 

és ez ugyanúgy a Képviselő-testület be fog kerülni. Ez teljesen részletesen, taxatíve fogja 

tartalmazni a tájékoztatást, amit a hatóságok és a cégbíróság már elfogadtak. A tárgyi eszközre is 

részletesen ki fog térni a tájékoztatás.  

 

Fehér István: elfogadja a választ. 

 

László Ágnes: a Dohány utca esetében a garázsoknál kéri, vizsgálják meg annak lehetőségét, hogy 

padkanyeséssel megoldható-e az, hogy a vízelvezető árokba gyűljön a csapadék és ne az út 

közepén. Ez a Vak Bottyán utca – Dohány utca kereszteződését jelenti, ahol felhalmozódik jelentős 

mennyiségű csapadék. 

Szülőként, magánemberként érdekli, hogy nemrégen a közösségi oldalakon kipattant a szikra, hogy 

az iskolák, óvodák esetében változik a gyermek betegsége estén az igazolási rend. Próbált 

információkat gyűjteni, de még nem kapott teljes képet arról, hogy ténylegesen mi az igazság. 

Véleménye, és sok más szülő véleménye szerint nem jó, ha egy kalap alá vesznek minden gyereket. 

Az óvodás, általános iskolás gyerekek esetében gyakran előfordul az egy-két napos betegség. 

Lehet, hogy a gyermek pénteken hazakerül úgy, hogy lázas, valószínűleg hétfő reggelre ki is heveri. 

Szülőként maga sem támogatja, hogy az egészséges gyermekkel visszamenjen az orvosi rendelőbe, 

ahol egyébként beteg gyerekek vannak, azért, hogy az orvos kijelenthesse, hogy egészséges a 

gyerek, mert valószínűleg egy hét múlva már nem ezt fogja kijelenteni ismételten. Mivel a Cegléd 

TV adja a testületi ülést, és ha polgármester úrnak van esetleg információja ez ügyben, akkor 

örömmel venné, ha tájékoztatná erről.  

 

Dr. Csáky András: olvasta a hírt, illetve szülők is megkeresték ezzel kapcsolatban. A járási 

tisztifőorvos úrral, Dr. Kiss Csabával konzultált az ügyben, ő a felettes hatósághoz fordult 

állásfoglalás kéréssel, a válasz még nem érkezett meg. Beszélt a Magyar Orvosi Kamara elnökével 
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is. Az egész onnan indult ki, hogy gyermekorvosok egy-egy csoportja Cegléden, Nagykőrösön, de 

az ország más részein is nehezményezik azt, hogy ilyen jellegű igazolásokkal terheltek a 

rendelések. A MOK is foglalkozott a kérdéssel, és Maruzsa államtitkár úrral fognak tárgyalni, és 

talán egy mindenki számára elfogadható megoldást találni.  

Mindeközben a Belügyminisztérium Köznevelési Államtitkárságán Madarász Hedvig 

főosztályvezető asszony is kiadott egy állásfoglalást, ami hivatkozik az ezt a kérdéskört 

szabályozó, 20/2012. EMMI rendeletre. Az állásfoglalás kissé zavaros, mert egyrészt azt mondja, 

hogy az intézmények házirendjében lehet szabályozni ezt a dolgot, majd azt mondja, hogy a tárca 

nem támogatja, hogy a hiányzást alapvetően a szülő igazolhassa – amivel orvosként valahol egyet 

is ért, mert vagy beteg, vagy nem beteg a gyerek. Ha beteg, azt az orvos tudja megállapítani, ahogy 

azt is, hogy meggyógyult a gyermek, ez a közösség miatt is fontos, hogy betegek ne menjenek a 

közösségbe. Végül a főosztályvezető asszony egyértelműen kijelenti, hogy betegség esetén csak 

orvosi igazolással tekinthető igazoltnak a mulasztás, ez szülői igazolással nem helyettesíthető. Ettől 

eltérő szabályozást a házirend nem állapíthat meg.  

Ez azt jelenti, hogy meg van kötve a kezük. Egyrészt várják az országos tisztifőorvos válaszát, amit 

a járási tisztifőorvosnak fog remélhetőleg írni, és akkor ezt megkapják tájékoztatásul. Másrészt 

várja, hogy a MOK elnöke Maruzsa államtitkár úrral való egyeztetés során valamilyen közös 

álláspontra jut. Alapvető a gyermek és a közösség érdeke. Ez orvosként azt jelenti számára, hogy 

igenis orvos mondja ki azt, hogy valaki egészséges vagy sem. Jelenleg ez a helyzet. Kérdezi, 

elfogadja-e képviselő asszony a választ? 

 

László Ágnes: elfogadja polgármester úr válaszát. Kettős dolog kerül ki a közösségi oldalakra: mi 

alapján járjon el a szülő? Mit javasoljanak neki, ha képviselőként érkezik hozzájuk a kérdés, hogy 

a gyermek most orvosi vagy szülői igazolással mehet vissza az intézménybe? Minden korosztály 

más és más. A középiskolák, technikumok stb. esetében pénzről is van szó, nemcsak a hiányzásról. 

Melyik igazolás lesz az érvényes? 

 

Dr. Csáky András: akkor rosszul fogalmazott. Ez a 20/2012. rendelet egyértelművé teszi, hogy 

milyen mozgástere van az óvodák, bölcsődék esetében az önkormányzatnak. Nem bővíthetik a 

házirendet semmilyen formában. Úgy tudja, jelenleg 3 nap szabadon felhasználható az iskolák és 

az óvodák esetében is erre. Ha ezt kihasználták, utána csak orvosi igazolással lehet visszavinni a 

gyermeket, a rendelet ebből a szempontból egyértelmű. A minisztérium állásfoglalása is 

egyértelmű. Ha a tárgyalások során valamilyen köztes megoldás születik, akkor bízik abban, hogy 

ezt rendeleti formában ismertetni fogják az érintettekkel. Jelenleg ez a jogi helyzet.  

 

Takátsné Györe Anett: egy úthibára szeretné felhívni a figyelmet, melynek kijavítását kéri: az 

Árpád utca és a Damjanich utca sarka, ahol a Duzsol Cipőbolt van. Ha jól gondolja, a csapadékvíz 

akna van beszakadva elég mélyen, tehát nem kátyú van. Ennek kijavítását kéri.  

 

Dr. Csáky András: kéri, hogy képviselő asszony ezt e-mailben is jelezze felé.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: történt egy sajnálatos baleset a Pirosalma – Budai út sarkán, villanykaró 

kidőlt. Ezen volt egy közvilágítási lámpatest. A villanykarót visszatették, de a lámpatest nincs rajta. 

Tudnak-e erről valamit, ha nem, tudnak-e intézkedni a visszakerülés vonatkozásában, vagy a 

költségvetésben külön szerepeltetni kell majd a közvilágításos sornál? Meg is semmisülhetett a 

lámpatest. Ez a közvilágítási rendszerben lévő lámpa. Baleseti helyszínelés volt. 
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Dr. Gujka Attila irodavezető: korábban egyeztetett már az MVM-mel arról, hogy ha ilyen eset 

történik, akkor az erről szóló jegyzőkönyvet küldjék át részére. Erről az esetről nem kapott 

tájékoztatást. Ha valóban leesett a lámpatest és megsemmisült, akkor a jövő évi költségvetésben 

egy darabot be kell pluszban tervezni és oda felszereltetni. Jelenleg nem tartanak raktáron 

lámpatesteket.  

 

Dr. Csáky András: a rendőrséget kérdezzék meg, hogy van-e „tettes”, mert ha kárt okozott, akkor 

térítse is meg.  

 

Magyar Károly: végre elérkeztek odáig, hogy a Virág utcai óvodánál a parkoló elkészül kb. két hét 

múlva. A költségek tekintetében kérdezi, hogy egy aszfalt szőnyeget 40 m hosszan ki kellene 

cserélni, mert annyira rossz az út minősége, hogy az új parkoló és a rendezett csapadékvíz-elvezetés 

ellenére ha erre ránéz valaki, azt fogja mondani, hogy megint pocsék munkát végzett az 

önkormányzat és az Elastic. Nemcsak a látszat miatt, hanem azért is, hogy működjön legalább 20 

évig ezután. Nem tudja, mire van lehetőség. Mennyi költsége volt ennek eddig? 

 

Dr. Csáky András: nem tudja megmondani ezt itt, de írásban fog választ kapni a képviselő úr a 

költséget illetően. Az úttest aszfaltozása költségvetés kérdése, illetve azé, hogyan dönt a testület, 

hová helyezi el ezt sorrendben.  

 

Hegedűs Ágota alpolgármester asszony két ülés közti tájékoztatójával kapcsolatban kérdés, 

hozzászólás nem volt. Két ülés közti tájékoztatójának elfogadását Dr. Csáky András polgármester 

úr szavazásra bocsátja. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 12 igen szavazattal 

elfogadta a tájékoztatót. 
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A polgármester két ülés közti tájékoztatójával kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem volt, így 

ennek elfogadását Dr. Csáky András polgármester úr szavazásra bocsátja. Megállapítja, hogy a 

Képviselő-testület egyhangú, 12 igen szavazattal elfogadta a tájékoztatót. 
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Száma: C/502/2023. 

M E G H Í V Ó 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

2023. január 26-án (csütörtökön) délelőtt 10:00 órai kezdettel 

ülést tart a Városháza Dísztermében, melyre tisztelettel meghívom. 

 

A Képviselő-testület „lakossági félórát” tart 9:30 órától 10 óráig,  

amelyet a napirend elfogadása és megtárgyalása követ. 

 

A napirendek megtárgyalása előtt a Gazdasági Bizottság új tagja  

esküt tesz a Képviselő-testület előtt. 

 

NYILVÁNOS: 

 

1.) Az energiahatékonysági menedzsmentterv végrehajtására vonatkozó cselekvési terv M 

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető 

 

2.) Bölcsődék nyári nyitva és zárva tartása; Bölcsődék Napja E 

Szakmai előterjesztő: Turcsik Tímea Judit intézményvezető 

 

3.) Az önkormányzat tulajdonában lévő közhasznú gazdasági társaságok ügyvezetőinek 

javadalmazása E 

Szakmai előterjesztő: Halasi Judit főtanácsos 

 

4.) Cegléd belterület 74 hrsz-ú ingatlan tulajdonba vétele M 

 

5.) Gázfogyasztás csökkentése E 

 

6.) Tájékoztató interpelláció tárgyában lefolytatott vizsgálatról – Szent Imre herceg utca E 

 

7.) A közterületek használatának rendjéről és feltételeiről szóló rendelet módosítása - Rendelet M 

Szakmai előterjesztő a 4-7. napirendeknél: Dr. Gujka Attila irodavezető 

 

8.) Pályázati támogatási keretek felhasználásának szabályairól szóló önkormányzati rendelet 

felülvizsgálata - Rendelet M 

Szakmai előterjesztő: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

 

9.) A szociális vetítési alap bevezetésével kapcsolatos jogharmonizáció – önkormányzati 

rendeletek módosítása – Rendelet M 

Szakmai előterjesztő: Dr. Szoboszlay Árpádné aljegyző 

 

10.) Cegléd, Ugyer 073/4. hrsz. ingatlan hasznosítása M 

 

11.) Nem lakás céljára szolgáló helyiségek közérdekű célú felhasználása 2023-ban lejáró bérleti 

szerződések esetén  E 

 

Cegléd Város Polgármesterétől 
2700 Cegléd, Kossuth tér 1. 

Levélcím: 2701 Cegléd, Pf.: 85. 

Tel.: 06/53/511-400 
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12.) Hozzájárulás 2023-ban üresen álló nem lakás céljára szolgáló helyiségek nyílt pályázati 

úton történő hasznosításához E 

 

13.) Cegléd Alkotmány u. 11. szám alatti irodaház „B” épület 4.,5., és 6. számú irodák bérleti 

szerződésének határozatlan időre történő meghosszabbítása M 

Szakmai előterjesztő a 10-13. napirendeknél: Mótyán Krisztián ügyvezető 

 

14.) FOUR FOR DENT Kft. - feladat-ellátási szerződésének módosítása E 

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

 

15.) A Hit Gyülekezete fenntartói szándéka E 

Szakmai előterjesztő: Hegedűs Ágota alpolgármester 

 

16.) Pályázat a Ceglédi Hírmondó felelős kiadói feladataira  E 

Előterjesztő az 1-16. napirendeknél: Dr. Csáky András polgármester 

 

17.) Beszámoló Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatal 2022. évi működéséről E 

Szakmai előterjesztők: a KÖH irodavezetői 

Előterjesztő: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

 

18.) Beszámoló a Képviselő-testület határozatainak végrehajtásáról E 

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

 

19.) Egyebek 

Mozgáskorlátozott személyek számára szolgáló parkolóhely kijelölése a Kossuth F. utca 

51. sz. előtt E 
Előterjesztő: Rimóczi Gábor önkormányzati képviselő 

 

20.) Kérdések, interpellációk 

 

ZÁRT: 

 

21.) Az önkormányzat tulajdonában lévő közhasznú gazdasági társaságok ügyvezetőinek 

javadalmazása E 

Szakmai előterjesztő: Halasi Judit főtanácsos 

 

22.) Javaslat rendőrségi körzeti megbízott kinevezésének véleményezéséhez E 

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető 

 

23.) Toldy Ferenc Kórház és Rendelőintézet közérdekből bérbe adott lakásigénye M 

 

24.) Ceglédi Táncsics Mihály Általános Iskola közérdekből bérbe adott lakásigénye M 

Szakmai előterjesztő a 23-24. napirendeknél: Mótyán Krisztián ügyvezető 

Előterjesztő a 21-24. napirendeknél: Dr. Csáky András polgármester 

 

25.) Egyebek 

 

Cegléd, 2023. január 19. 

Dr. Csáky András 

polgármester 

Tájékoztató: 
Tájékoztatás „Ceglédi Mindennapi Kenyerünk” Mezőgazdasági Szociális Szövetkezet jogutód nélküli 

megszűnésének elhatározásáról 


